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OBČINA MORAVČE 

Kul turni d o m 

Moravče 

Vabil jeni na tradicionalni Novoletni 

k o n c e r t , k i bo v p e t e k , 

29 .decembra, ob 19.30 v dvorani 

ku l turnega doma v Moravčah. 

Z i z b r a n i m p r o g r a m o m b o d o 

nastopili Godba Moravče, Dekliški in 

Moški pevski zbor KUD Tine Kos. 

Gost veče ra bo o p e r n i pevec 

baritonist Matjaž Robaus. Znami bo 

tudi mlada violinistka Katja Bricelj. 

P r e d p r o d a j a v s t o p n i c p o 8 0 0 SIT v M 

M a r k e t u in C e n t r u Resn ik in e n o u r o 

p r e d k o n c e r t o m v avl i k u l t u r n e g a d o m a 

p o 1 0 0 0 SIT. 

KOLEDAR PRIREDITEV 

26.12. ob 16.00 božični koncert v cerkvi svetega Andreja 

prireja Komorni zbor K/D Limbar 

29.12. ob 19.00 novoletni koncert v dvorani gasilskega 

doma na Vrhpolju 

29.12. ob 19.30 novoletni koncert v dvorani kulturnega 

doma v Moravčah 

1.1.2001 ob 00 Na sedaj že tradicionalnem polnočnem 
srečanju na prostem se dobimo krajani Desna in tudi 
vsi, ki vas bo pot zanesla v prvih minutah leta 2001 
mimo, da si nazdravimo in si s stiskom roke izrečemo 
novoletna voščila. 

6.1. ob 8.30 božični koncert otroškega pevskega zbora 
OŠ Jurija Vege v cerkvi svetega Jerneja v Pečah 

6.1. ob 16.30 božični koncert otroškega pevskega zbora 

OŠ Jurija Vege v cerkvi svetega Petra in Pavla na 

Vrhpolju 

6.1. ob 18.00 božični koncert otroškega pevskega zbora 
OŠ Jurija Vege v cerkvi svetega Martina v Moravčah 

MLETA KAVA TABOR 

100 g 

PENEČE 

V I N O 

M ^ S P U M A N T E 

2 9 9 , -

KRAŠKI PRŠUT 

BK, kosi 

iminniHiiiiiifiamaia 
27.12.2000 oziroma do prodaje zalog. Vse cene so v SIT z DDV, 



^ d ^ č l z novim prizidkom, je bila te tedne v središču 

pozornosti. Razvila se je prava mreža informacij o pridobitvi 

in načrtovani slovesni ob otvoritvi. In ta se je v četrtek, 

14.decembra. tudi udejanila. Marsikdo je strmel nad sodobno 

opremo, velikimi, svetlimi in zračnimi učilnicami. Koliko 

čudovitih reči. ki bodo olajšale pot do znanja učencem in pot 

usmerjanja učiteljem. Mar to pomeni, da bo znanje sedaj 

kar frčalo v glavo mladih nadebudnežev? Ne, ne, to je lahko 

le utopija neštetokrat videna na nadomestnih varuškah -

televizijskih ekranih. Znanje, ki ostane in razvija človekovo 

sposobnost le-tega uporabiti, se pridobiva z vztrajnim, 

vsakodnevnim učenjem. Kolikim učencem bodo novi prostori, 

ki so jih njihovi starši s trudom prislužili, povečali pripravljenost 

za učenje? Kolikim pa bodo le še en novi poligon za izživljanje 

odvečne energije, objestnosti, nasilja... Tudi tukaj bomo morali 

starši priznati, da otroci vzorce vedenja, pa če nam je prav 

ali ne, povzemajo po nas samih. Ko se bomo in če se bomo 

tega zares zavedli, potem nam bo tudi jasno, kako in kje se 

vzgoje lotiti. Iluzorno je pričakovati, da bodo naše otroke 

vzgajale in vzgojile institucije, če jim sami nismo kos. 

pota življenja in usode nas vodijo k mnogim 

začasnim ciljem in nekemu končnemu cilju. Na teh poteh se 

dostikrat v množici izgubljamo in v samoti znova najdemo. 

Samota je skorajda nujni del vsakega življenja. V samoti iskati 

samega sebe pomeni graditi lastno osebnost. 

/^PČ'prepoznati? Težka in dostikrat nepopravljiva izbira, pa 

se vseeno odločamo manj premišljeno kot takrat, ko izbiramo 

nov kos garderobe. Oh ja, saj bo napaka pri danes tako 

pomembnemu zunanjemu videzu na daleč vidna in opazna. 

Tisto drugo, napačno izbrana pot pa dostikrat ostaja skrita 

globoko v človeku in tudi globoko zajeda v njegovo bit. 

se v teh dneh pogosto zazremo. Pa 

je ne vidimo, če nismo preveč naivni, da bi nam vsaka ciganka 

iz kavne usedline brala levite. Presneto dolgočasno bi bilo 

živeti, če bi moral pol življenja zapraviti za čakanje na najlepši 

dogodek, ostalo polovico pa žalovati za njim. Ko si bomo v 

teh dneh skoraj kot roboti segali v roke in izrekli nekaj kot 

srečno novo leto, poskušajmo to početi z iskreno toplino, ki 

jo instinktivno začutimo, saj so voščila del pričakovanja in 

praznovanja. Hej, ljudje, ustavimo se v teh dneh vsaj za toliko 

časa, da bomo svojim otrokom pričarali čarobnost praznikov 

lastnega otroštva. 

Vsi, ki vam vsak mesec napribrkujemo za celo 
glasilo novic, vam s toplino in iskreno želimo, 
da bi doživeli božične praznike v krogu 
najdražjih. Leto 2001 naj vsakomur prinese dovolj 
neprecenljivega zdravja, pravšnjo mero sreče in 
uspehov. 

BERNARDA MAL. urednica 
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Naslednja številka bo predvidoma izšla konec 
januar ja . Vaše prispevke pr ičakujemo do 11. 
j anuar ja . Oddate j ih lahko na sedežu Občine 
Moravče osebno, pošljete po pošti ali elektronski 
pošti. Naslovi so navedeni spodaj v modrem 
okvirčku. 

N o v i c e i z M o r a v s k e d o l i n e 
22. d e c e m b e r 2000, L e t n i k I, Š t e v i l k a 12 
Fotografi ja na naslovnici: Janez Mal 
Novice iz Moravske doline je informativno glasilo Občine 
Moravče, ki je tudi izdajateljica. • Izhaja predvidoma enkrat 
mesečno in ga prejemajo vsa gospodinjstva v občini 
brezplačno. • Sedež izdajatelja in naslov uredništva: 
Občina Moravče. Trg svobode 4, 1251 Moravče, telefon 
731-035. • Izdajateljski svet: Matjaž Kočar. Janez Cerar. 
Roman Cerar, Roman Novak, Stanislav Ravnikar. • 
Urednica: Bernarda Mal , te l . 7 2 3 - 1 8 - 7 8 . E-pošta 
moravske.novice@email.si. • Uredniški odbor: Bojana Dorič, 
Nevenka Maro l t , Milka Novak, France Ravnikar. • 
Lektoriranje: Bernarda Mal. • Oblikovanje in priprava za 
tisk: Andrej Lombar. • Tisk: Tiskarna Januš. • Naklada 
1400 izvodov. 

Vsi prispevki, ki j ih pošiljate za objavo, morajo biti 
lastnoročno podpisani, imeti morajo datum in kraj 
pisanja, naslov prispevka, zapis avtorja besedila in 
fotografij. Če pišete v imenu društva, politične stranke, 
skupine ljudi, opremite dopis z žigom in podpisom 
odgovorne osebe. Poleg prispevka, če imate le možnost, 
oddajte tudi zapis na disketi ali ga pošljite po E- pošti. 
Prispevki naj ne presegajo ene tipkane strani v običajni 
velikosti pisave. V nasprotnem primeru bomo prisiljeni 
prispevek zavrniti ali krajšati. Rokopisov ne sprejemamo! 
Slikovnega in pisnega gradiva ne vračamo! 

mailto:moravske.novice@email.si


Spoštovani 

Tako hitro je naokoli leto in pred nami so najlepši prazniki. V zavesti nam 

je še evforija prestopa v leto 2000 in že bomo zakorakali v novo leto, 

leto 2001. Mnogi menijo, da je šele to leto pravi začetek novega 

tisočletja. Za novo tisočletje pa je veljala cela množica napovedi. 

Ta letni čas je tudi priložnost, ko 

se oziramo po prehojeni poti leta. 

ki se počasi a vztrajno poslavlja. 

Vsak zase in vsi skupaj bomo 

strnili svoja občutja in jih shranili nekje v sebi kot del naših 

življenjskih izkušenj. 

Tudi občina kot prostor in institucija bo strnila rezultate 

svojega dela. Bilanca kaže. da je bilo tudi v letošnjem letu 

realiziranega večino načrtovanega. 

Seveda velja izpostaviti odmeven uspeh na področju šolstva 

z otvoritvijo prizidka k osnovni šoli. kar je naša osrednja 

investicija . Kljub temu niso bili zanemarjeni drugi pomembni 

elementi razvoja naše občine, saj smo investirali tudi na 

področju komunalne infrastrukture v modernizacijo cest in 

vodovodnega omrežja. 

Zadnje obdobje leta pa je prineslo varčevalne ukrepe na 

državnem nivoju, kar se je odrazilo pri bistveno zmanjšanjem 

prilivu finančnih sredstev, ki so dosegala le 40 % predvidenega 

obsega. Prav zato smo morali določene obveznosti, tako kot 

država, tudi mi na lokalnem nivoju prenesti v leto 2001. Te 

obveznosti so sestavni del razvojnega in finančnega načrta, 

ki ga oblikujemo prav v teh dneh. 

Ta praznični čas pomeni za mnoge priložnost izraziti svoje 

želje, pričakovanja in upanja v prihodnjem letu. Želja je veliko 

in vsak se z njimi obrača do svojih najbližjih, prijateljev, znancev, 

sodelavcev. Veliko je tudi načrtov tako v osebnem življenju, 

kot tudi skupnosti. 

Dovolite mi, da izrazim tudi svoje želje vsem vam, bralcem 

našega časopisa, občankam in občanom. Naj bo prva misel 

namenjena vsakemu posamezniku v želji, da bi znali in izražali 

svoja prava občutja in bili ljudje v tistem najširšem pomenu 

besede, ljudje brez dvojne morale. Iskreno se potrudimo, da 

bomo znali biti sosed sosedu - človek in ne volk, kakor pravi 

pregovor. Naučimo se lepe besede tudi udejanjati. In naj bo 

naše vodilo zvrhana mera pozitivne energije, kise bo odražala 

Spoštovane občanke in občani občine Moravče 

Župan, svetnici in svetniki Občinskega sveta 
Občine Moravče in delavci občinske uprave 
Vam ob vstopu v novo tisočletje želimo lepo 
praznovanje božičnih in novoletnih praznikov, 
v prihodnjem letu pa veliko zdravja, 
razumevanja, osebnih in delovnih uspehov. 

Iskreno vam čestitamo ob dnevu samostojnosti, 
dnevu, ko smo si izbrali samosvojo in 
samostojno pot. Odločno izbrana pot nas skozi 
mnogo zaprek vodi v svetlejšo prihodnost, 
katere svetloba je odvisna od vseh nas, ki z 
več ali manj volje sooblikujemo jutrišnji dan. 

F0T0: DAN/CA JANČAR 

v medsebojnih odnosih. Da ne bomo na vse te lepe 

misli, ki jih izražamo v prazničnem obdobju, preko 

leta pozabili. 

Na koncu vam želim še tisto najvažnejše, 

nenadomestljivo in edino, ki pogojuje vse napisano. 

Svojega zdravja se človek zave. ko ga izgubi, a takrat 

je prepozno. Zato naj velja vsem obilo zdravja in še 

enkrat zdravja ter kanček sreče za popotnico v novo 

leto vam želim 

MATJAŽ KOČAR, župan 

POJASNILO: V prejšnji številki smo objavili informacijo 

o številu delavcev, ki j ih d i rektno ali posredno plačuje 

Občina Moravče. Navedeno je bilo, da gospa ravnateljica 

dobiva del plače tudi kot ravnatel j ica vr tca, ki deluje v 

s k l o p u o s n o v n e šo le . Že le l i bi p o d a t i k o r e k c i j o 

informaci je. Gospa ravnatel j ica pre jema OD samo za 

delo vodenja šole. Delu sredstev, ki ji pr ipada kot vodj i 

vr tca, pa se je odpovedala v korist vr tca. 



Pet minut s svetnico 

IVANKA KOCJAN Čl Č, 
svetnica v OS Občine Moravče 

k a n d i d i r a n a z l i s te S l o v e n s k e 

l judske stranke 
Sv. Miklavž, pr i je tna gorska vasica, kjer 

d o m u j e Ivanka Kocjančič, leži na 741 m 

nadmorske višine. S tega kraja se vidi skoraj 

ves osrednj i del Slovenije, saj pogled sega 

od Krima pa tja do Triglava. Posebno lepo se 

vidi dolenjsko gričevje, pa tudi planine vse do avstri jske meje so v 

lepem vremenu vidne. Ljudje se preživljajo s kmetovanjem, nekateri 

pa hodi jo v dol ino na delo, saj zemlja ni tako rodovi tna, da bi nudila 

dovolj za preživetje. Tudi Ivanka z družino kmetuje. Ker pa se zgolaj s 

kmetovan jem težko živi, so se Kocjančičevi odloči l i za dopoln i lno 

dejavnost - tur izem. Ker je delo na gorski kmetij i pretežno ročno, so 

polno zaposleni vsi člani družine, mož Ivan, ki se vsak dan odpelje v 

dolino v Termit, kjer je zaposlen, in otroci Urška, Anica, Metka in Robi. 

Zadnj i je še srednješolec. Dekleta pa znajo poleg pokl icnega dela 

popri jet i še za marsikatero. Pridelujejo izkl jučno bio hrano, saj ne 

uporabljajo nobenih umetnih gnojil. 

Ivanka mi je zaupala, da se je že pred osamosvoj i tv i jo Slovenije 

vključila v politično življenje, ker se je vedno rada družila z l judmi in se 

trudi la razumeti pol i t ične tokove. Je članica Društva kmečkih žena. 

Od kar se ukvarja s tu r i zmom, večkrat z dobro tami , ki j ih ponuja 

gos tom, sodeluje na razstavah kot je Dobrote slovenskih kmeti j na 

Ptuju, da bi promovirala domačo kmet i jo in celotno občino. Za 

krompirjev kruh je prejela najvišja priznanja. Ivanka opravlja funkci jo 

predsednica Odbora za turizem pri Občini Moravče. Odbor se sestaja, 

zato si želi, da bi turist ični delavci v občini in vsi občani z več vneme 

posredoval i nove ideje, sodelovali v akci jah in tako prispevali k 

uspešnemu razvoju te gospodarske panoge. 

Sedaj poteka že njen drugi mandat svetnice Občinskega sveta Občine 

Moravče. Pripominja, da je v prvem mandatu bilo 

delo lažje, ker so svetniki bolj složno delovali. V 

svetu deluje aktivno, daje svoje predloge, vendar 

se o t e m v e d n o pogovar ja z os ta l im i in je 

pripravljena iskati najboljših rešitev v vsesplošno 

korist. Včasih je delo težavno, pravi, saj mnogokrat 

ni pravega posluha s strani krajanov. Tako so kraji 

na obrobju občine tudi zaradi tega infrastrukturno 

manj razviti, kar pa ni dobro. Pereč problem so še 

kraji Velika vas. Zalog, Zgornji in Spodnji Preker, 

Hrib in Dešen. Več bi si zaslužila tudi Limbarska 

gora, saj je to zelo pomembna turistična točka v 

občin i . To pa bi zagotovo dosegl i s složnim 

nastopanjem krajanov v dogovarjanju z Občino. 

Ni mogla prezreti ukinitve obrata stare Rašice, 

kjer je delo izgubilo več kot sto delavk, čeprav so 

obrat zgradili domačini . Pomagali so z lesom in 

delavke so obrat gradile s prostovol jnim delom 

in je v veliko škodo za kraj, da se je zgodilo, kar 

se je zgodilo s t e m obra tom. Svetniki so bili v 

tem primeru, na žalost, brez moči, saj so se stvari 

reševale drugod. 

Delo občinske uprave ocenjuje kot dobro, saj so 

pripravljeni prisluhniti vsakemu posamezniku in 

tudi pomagajo po svojih močeh . Včasih pa se 

najdejo tudi ljudje, ki te pripravljenosti ne cenijo, 

in pogostokrat neupravičeno znašajo jezo na 

delavce občinske uprave. 

Ker je moj ih pet minut poteklo, sem se gospe 

Ivanki zahvalil za vse, kar mi je povedala in ji 

zaželel, da še vnapre j de lu je tako vne to in 

uspešno, kot je doslej. Hkrati pa je vsem bralcem 

t e h v r s t i c zažele la d o ž i v e t o p r a z n o v a n j e 

b l i ž a j o č i h se p r a z n i k o v te r z a d o v o l j n o , 

ustvarjalno in uspešno leto 2 0 0 1 . 

FRANC RAVNIKAR 

Pregled sprejetih osnutkov In predlogov občinskih 
aktov, sprejetih na 15. seji Občinskega sveta 

Občine Moravče 
Naziv sprejetega osnutka 
oz. predloga obč. akta 

Trajanje javne razprave Možnost vpogleda v sprejete 
akte 

Prostorski plan Občine Moravče Vladanje pobud da 31.1.2001 Nu .sedežu Občine Moravče 
Osnutek zazidalnega načrta Tržen Do 11.1.2001 - Javna obravnava 

bo 10.1.2001 ob 18. uri v avli 
Kulturnega doma Moravče 

Na sedežu Občine Moravče 

Osnutek Odloka o kategorizaciji 
občinskih cest v občini Moravče 

Do 31.1.2001 Na sedežu Občine Moravče 
in na sedežih krajevnih skupnosti 

Osnutek Odloka o občinskih cestah 
v občini Moravče 

Do 31.1.2001 Na sedežu Občine Moravče in na 
sedežih krajevnih skupnosti 

Osnutek Odloka o organiziranju 
pomoči na domu in merilih za 
določanje plačil storitev 

Do 31.12.2000 Na sedežu Občine Moravče 

Pravilnik o kriterijih za ugotavljanje 
upravičenosti do občinske socialne 

J>omoči 

Do 31.12.2000 Na sedežu Občine Moravče 
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Občankam in občanom, tovarišicam in tovarišem 

občine Moravče želimo vesele božične in novoletne 

praznike ter zdravja in uspeha polno leto 2001. 

Občinski odbor 

Združene liste socialnih 

demokratov Moravče 

Z D R U Ž E N A L I S T A 
socialnih demokratov 

SLS -*SKD 
S l o v e n s k a l j u d s k a s t r a n k a 

Na podlagi 97. člena Stanovanjskega zakona (Ur. list RS, 
št. 8 1 / 9 1 s spremembami in dopolnitvami) in občinskega 
statuta (Uradni vestnik Občine Moravče št. 1 /95 in 7 / 
98) ter Pravilnika o dodeljevanju kadrovsko-službenih 
stanovanj (Uradni vestnik Občine Moravče št. 2 / 9 6 ) 
objavlja Občina Moravče 

JAVNI RAZPIS 

za dodel i tev kadrovsko-službenih 

s tanovanj 
1. Predmet razpisa sta kadrovsko (hišniško) dvosobno 

stanovanje v objektu Hrib nad Ribčami 7 v velikosti 
57,10 m 2 in stanovanje na Vegovi 1 v Moravčah v 
velikosti 44,13 m 2 

2. U p r a v i č e n c i za d o d e l i t e v k a d r o v s k o - s l u ž b e n i h 
stanovanj so: 
a. nujno potrebni delavci v občinski upravi Občine 

Moravče 
b. delavci v javnih zavodih s področja družbenih 

dejavnosti z območja občine, katerih ustanovitelj 
je Občina Moravče 

c. iz jemoma je upravičenec tudi občan, katerega 
znanstveni, strokovni, kulturno-umetniški in športni 
dosežki so izjemnega pomena za občino Moravče 

3. Zahtevani podatki v vlogi in potrebna dokumentacija: 
a. o ožjih družinskih članih, ki s prosilcem stalno živijo 
b. o sedanjih stanovanjskih razmerah s priloženo 

kopijo najemne pogodbe 
c. o delu oz. poklicu, ki ga prosilec trenutno opravlja 
d. o smeri in stopnji strokovne izobrazbe 
e. o skupni delovni dobi in delovni dobi pri sedanji 

zaposlitvi 
f. mnenje predstojnika prosilca o upravičenosti do 

pridobitve stanovanja 
g. o drugih okol iščinah, pomembnih za dodel i tev 

stanovanja 
4. Razpisni rok: 

Vloge z vso zahtevano dokumentacijo je potrebno poslati 
priporočeno ali oddati osebno na naslov Občina Moravče, 
Trg svobode 4, Moravče do vključno 26. januarja 2 0 0 1 . 
Nepravočasno vloženih vlog ne bomo upoštevali. 

P rednos tno l is to bo p red laga la posebna komis i j a , 
strokovna služba Občine Moravče pa bo izdala sklepe o 
dodelitvi kadrovsko-službenih stanovanj. Zoper sklep je 
možen ugovor v roku 8 dni po prejemu sklepa. O ugovoru 
odloča župan občine, njegova odločitev je dokončna. 
Razpis bo ob jav l jen v obč inskem glasi lu Nov ice iz 
Moravske doline, na oglasni deski Občine Moravče in 
posredovan up rav ičencem za dode l i tev kadrovsko-
službenih stanovanj. 

Moravče, 11. decembra 2 0 0 0 
Občinska uprava 
Občine Moravče 

Še eno vol i lno leto se izpeva v zadnjih akordih. Leto 

državnozborskih voli tev, je tudi naši pol i t ični stranki 

narekovalo veliko sprememb na državnem in posledično 

še l o k a l n e m n i v o j u . O d g o v o r n i m in z a v e z u j o č i m 

od loč i t vam smo sledi v želji po bo l jšem vsakdanu 

vsakega izmed slovenskih l judi. Še smo pripravl jeni 

vlagati energi jo v iskanje najboljših poti za dosego 

blagostanja, socialne varnost i in pol i t ične stabi lnost i . 

Prepričani, da se tudi Slovencem obetajo boljši časi, 

pripravljeni odločno vstopamo v leto 2 0 0 1 . 

Našim č lanicam in č lanom, somišl jenikom in vsakemu 

izmed vas, ki te vrstice prebirate, ob dnevu samostojnosti 

iskreno čestitamo in želimo, da bi vas božični in novoletni 

praznični dnevi prevzeli, napolni l i z novimi pr i jetnimi 

doživetji, ki vas bodo spremljal i skozi leto 2 0 0 1 . Novo 

leto naj vam radodarno naklanja zdravja, veselja do 

življenja, delavnih in osebnih uspehov. 

P r i h o d n o s t ¡ 0 

I SDS] 

Socialdemokrati smo se v občini Moravče trudili, da bi s 

t rd im in vztrajn im de lom dosegl i boljši jutr i vseh nas. 

Obl jub l jamo vam, da b o m o še naprej tako odločni in 

načelni, da se b o m o tudi v bodoče boril i za lepše in 

pri jetnejše življenje v naši občini . 

Vsem občankam in o b č a n o m želimo vesele božične 

praznike, čest i tamo ob Dnevu samostojnost i , v novem 

letu 2 0 0 1 pa želimo vsem vel iko sreče, zdravja in 

uspehov 

Občinski odbor SDS Moravče 

Zazidalni načrt TRŽEN -
obvestilo o javni razgrnitvi 

Na podlagi sprejetega osnutka Odloka o ZN Tržen na 15. 

seji Občinskega sveta Občine Moravče obveščamo občane, 

da je osnutek Odloka o ZN Tržen javno razgrnjen na sedežu 

Občine Moravče do 11.1.2001. 

Javna obravnava bo organizirana 10 .1 .2001 ob 18. uri v 

avli Kulturnega doma v Moravčah. 

Oddelek za komunalne zadeve 

Občine Moravče 



Obsežna jesenska seja Občinskega sveta 
Občine Moravče 

Občinski svet Občine Moravče se je na jesenski , 15. seji, 

zbral 2 2 . novembra in obravnaval obsežen dnevni red, ki je 

obsegal skupno kar osemnajst točk dnevnega reda, zato je 

bilo pot rebno sejo izpeljati v dveh del ih. 

Obravnavano je bilo več sklopov vprašanj. Prvi dan je po 

p o t r d i t v i z a p i s n i k a 14. se je in d v e h z a p i s n i k o v 

ko respondenčn ih sej najprej sprejel p r o g r a m p r ip rave 

s p r e m e m b in dopo ln i tev p ros to rsk ih ses tav in p lana za 

o b m o č j e obč ine Moravče . Zbiranje pobud za sp remembo 

plana bo potekalo do 31.1.2001 na sedežu Občine Moravče. 

Na predlog podjetja PA Prostor je bil sprejet dopolnjen osnutek 

Odloka o prostorskih ureditvenih pogojih za območje občine 

Moravče, v javno razgrnitev pa je bil dan osnutek Odloka o 

zazidalnem območju Tržen, ki obravnava urejanje kompleksa, 

kjer bo na novo urejen servis NISSAN v Moravčah. 

J a v n o k o m u n a l n o pod je t je Prodn ik Domža le , ki skrbi za 

oskrbo z zdravo pitno vodo tudi v občini Moravče, je pripravilo 

predlog za povišanje cene vode. Svetniki Občinskega sveta 

povišanja cene v predlagani višini niso sprejel i , kl jub t e m u 

pa se bo cena vode zvišala za 82%. Letno prihaja namreč 

d o izpada d o h o d k o v v v iš in i p reko 10 m i l i j o n o v SIT. 

Vodovodni sistemi v naši občini so namreč vezani predvsem 

na prečrpavanje, kar pomeni večje stroške pri zagotavljanju 

oskrbe z vodo, pokrivanje izgub pa se ne krije več iz skupnih 

prihodkov JKP Prodnik, ampak so uvedena stroškovna mesta 

in obračun za posamezno obč ino. Tudi v 

ostal ih občinah je bila cena vode zvišana. 

Na 15. seji je bil ob ravnavan in spre je t 

reba lans Pro računa Obč ine M o r a v č e za 

leto 2 0 0 0 zaradi manjših prilivov v občinsko 

b lagajno, pa tudi zaradi večje porabe na 

n e k a t e r i h p o s t a v k a h , p r e d v s e m na 

komunalnem področju in hitrejši dinamiki pri 

dograditvi prizidka k osnovni šoli v Moravčah. 

V 6 0 - d n e v n o javno razpravo sta bila dana 

Odlok o kategorizaciji občinskih cest v občini 

Moravče in Odlok o občinskih cestah v občini 

Moravče. Javna razprava poteče 31.1 .2001. 

Občinski svet je spre je l do lgo p r i čakovan i 

Od lok o v o d o v a r s t v e n i h o b m o č j i h v o d n i h 

v i rov na o b m o č j u občine Moravče, ki ureja 

tudi režim gradnje, prometa in gospodarskih 

dejavnosti v vodovarstvenih območj ih . 

Občina Moravče se je s podpisom dogovora 

z o s t a l i m i o b č i n a m i na d o m ž a l s k o 

kamniškem o b m o č j u vkl juči la v p r i p ravo 

r e g i o n a l n e g a r a z v o j n e g a p r o g r a m a . 

Občinski svet je na seji to usmeri tev potrdi l , 

saj gre za skupni nastop obč in v t e m delu 

S l o v e n i j e p r i p r i p r a v i r e g i o n a l n e g a 

razvojnega programa. 

Z o d l o k o m je Občina Moravče razglasila 

B a l i j e v o k a j ž o za k u l t u r n i s p o m e n i k 

lokalnega pomena. 

Zaradi izločitve občine Trzin iz občine Domžale je Občinski 

svet sprejel predlog sp rememb odlokov o ustanovi tv i javn ih 

z a v o d o v : G lasbene šole Domža le , Knj ižn ice Domža le , 

Osnovne šole Roje in Zdravstvenega d o m a Domžale. 

Za pravilno vrednotenje športnih programov v občini Moravče 

je bil sprejet Pravi lnik o v r e d n o t e n j u špor tn ih p rogramov. 

V sklopu točke »voli tve in imenovanja« je Občinski svet 

sprejel sklep o imenovanju predstavnikov Občine Moravče v 

svetu Osnovne šole Juri ja Vege Moravče, razrešil pa je tud i 

enega člana Nadzornega odbora Občine Moravče zaradi 

dvojne zastopanosti predstavnikov SLS + SKD v nadzornem 

odboru. 

V okviru razreševanja socialnih vprašanj je bil sprejet osnutek 

O d l o k a o o rgan iz i ran ju p o m o č i na d o m u in mer i l i h za 

do ločan je plači l s to r i t ev in o s n u t e k Pravi ln ika o k r i te r i j ih 

za ugotavl janje upravičenost i do občinske socialne pomoči . 

Odlok in prav i ln ik sta bi la dana v 3 0 - d n e v n o j a v n o 

obravnavo. 

Ob zaključku seje je bila potrjena tudi cena pomoči na domu, 

ki v letu 2 0 0 1 znaša 1 .500,00 SIT na dan. 

Čeprav je 15. seja potekala dva večera zaporedoma, lahko 

t rd imo , da je Občinski svet k l jub podrobnejš i obravnavi 

posamezne problematike, delal hitro in konstrukt ivno. 

MILAN BRODAR 

Obvestilo o zbiranju pobud za 
spremembo prostorskega dela 

družbenega plana Občine Moravče 

Na podlagi sprejetega Programa priprave sp rememb in dopoln i tev 

prostorskih sestavin dolgoročnega plana Občine Domžale za obdobje 

1986 - 2 0 0 0 , dopolnjenega 1988 in prostorskih sestavin družbenega 

plana Občine Domžale za obdobje 1986 - 1990, za območje občine 

Moravče, oboje dopoln i tev 1998, je Občinski svet Občine Moravče 

na seji dne 22.11.2000 sprejel sklep o roku za sprejemanje pobud za 

spremembe prostorskega plana, ki traja do 31 .1 .2001. 

Pobude, ki bodo vložene za spremembo prostorskega plana, morajo 

vsebovati: 

1. Opredeli tev, na katero parcelo se nanaša pobuda, ter natančen 

opis nameravanega posega (z op isom kapacitet, dejavnost i ter 

potrebnimi prostimi površinami okoli objekta) kot so: 

- širitev za potrebe kmeti jstva, 

širitev za potrebe obrtne ali proizvodne dejavnosti, 

- širitev za potrebe organizirane stanovanjske gradnje, 

širitev za potrebe individualne stanovanjske gradnje. 

Pri večjih parcelah je zaželjena tudi skica nameravane širitve. 

2. Obvezno je pot rebno priložiti kopijo katastrskega načrta, ki ni 

starejša od šestih mesecev. 

3. Pobude lahko pošljete priporočeno po pošti ali oddate osebno na 

sedežu Občine Moravče, Trg svobode 4, 1251 Moravče. 

Oddelek za komunalne zadeve 

Občine Moravče 



Iz stavka: »Župan, potrebovali bomo prizidek«, 
je moravška šola pridobila novih prostorov za 
izvajanje pouka po sodobnih oblikah in metodah 
poučevanja. Pridobitev pomeni izpolnitev še 
enega pogoja za uvedbo devetletne osnovne 
šole, ki se bo prihodnjo jesen začela v i. razredu 
izvajati tudi v Moravčah. 

GOVOR RAVNATELJICE EVE KARAŽIJE: 

Spoštovane gospe in gospodje! Dragi učenci! 
Prisrčno pozdravljeni! Šola v Moravčah je omenjena že leta 1777. Staro šolsko 
zgradbo, ki so jo pred nekaj leti podrli, so zgradili 1865. leta. Pred 30 leti so 
zgradili novo šolsko zgradbo, 11 let kasneje pa še telovadnico in nekaj drugih 
prostorov. Zaradi velikega števila otrok in enoizmenskega pouka, je postala 
šola premajhna. V šoli smo izkoristili vse možne prostore za pouk, zato je 
veselje še toliko večje, ker se ne bo več potrebno vsako uro seliti večini učiteljev. 
Tako se v Moravčah danes izpolnjuje naša dolgoletna želja, da bi dobili 
prizidek. Zbrali smo se, da bi te prostore slovesno predali v uporabo. 
Najprej bi se želela zahvaliti vsem, ki ste prispevali k temu. Zahvaljujem se 
občinskim možem in sodelavcem v občinski upravi, Ministrstvu za šolstvo in 
šport, našim arhitektom, izvajalcem in dobaviteljem opreme in učil ter vsem, 
ki ste prispevali k izgradnji tega objekta. 

S prizidkom smo pridobili 2 učilnici za razredni pouk, učilnico za biologijo-
gospodinjstvo, kemijo-biologijo, za angleščino, za matematiko, multimedijsko 
učilnico in knjižnico. Poleg tega pa še 8 kabinetov in zunanji kabinet nad 
katerim bo učilnica v naravi. Adaptirali smo učilnici za tehnično vzgojo in 
fiziko, zbornico, garderobe in sanitarije. Pomena te pridobitve za izvajanje 
vzgojno-izobraževalnega dela se zavedamo tako učitelji kot učenci. 
Trdno sem prepričana, da bodo naši novi in prenovljeni prostori prispevali k 
temu, da se bodo učenci, zaposleni in ostali občani še bolj identificirali s svojim 
krajem in v šoli videli več kot le delovno mesto. Učenci bodo zapolnili te prostore 
z življenjem. Vsakdo od nas ima svoje spomine na osnovno šolo. Meni je bila 

Prizidek k osnovni šoli podarjen novim 
generacijam 

Investicija. 230 mio SIT, je za svetnike in Občino 
pomenilo veliko odgovornost. Slovesnost otvoritve 
si je ogledalo veliko gostov, staršev, učencev in 
drugih ljubiteljev šolskega utripa. 

Učenci so z mentorji 
sooblikovali živahen in pes
ter program. 

zelo draga naša stara šola, ki je stala sredi Moravč in se je mnogi ne 
spominjate več. Naše učence smo vprašali, kaj jim pomeni šola. Nekateri 
so zapisali, da je zanje šola kraj, kjer se vsak dan srečajo s svojimi prijatelji, 
da je zanje šola pomembna, ker jim daje znanje, ki ga bodo rabili v življenju. 
Nekaterim pomeni zabavo, drugim pa skrb. Več učencev je zapisalo: » Šola 
je moj drugi dom.« V novembru je obiskala šolo upokojena učiteljica, ki je 
pred 50 leti poučevala v Moravčah v stari šoli. Prišla je s skupino tedanjih 
učencev. Po ogledu jim je navdušeno rekla: »Za koliko stvari ste bili vi 
prikrajšani!« Menim, da so v šoli, poleg ustreznih prostorov, zelo pomembni 
tudi medčloveški odnosi. Mnogih učiteljev se nehote spominjamo še dolgo 
po končanem šolanju. Nekateri so nekaj časa ostali v našem življenju in 
pustili sledi v našem srcu. Na tej slovesnosti izražam iskreno zahvalo vsem 
našim nekdanjim in sedanjim učiteljem, pa tudi vsem ostalim zaposlenim 
v šoli, ki so prispevali svoj delež v mozaiku vzgoje in izobraževanja številnih 
generacij v naši dolini. 
Ni veliko krajev, ki se lahko pohvalijo s toliko znamenitimi ljudmi kot 
Moravška dolina. Zelo razveseljivo je, da je tudi sedaj pri nas veliko 
ljubiteljev kulture, o čemer pričajo številni pevski zbori in društva, naša 
godba, pa tudi nadarjeni likovniki, ki se predstavljajo danes v likovni 
učilnici: Maria, Nina in Blaž ter mali Luka. 
V knjižnici je razstavljena pravkar izdana knjiga naših učencev z naslovom 
Hinkovi skrivni zapisi pa tudi nekatera literarna dela naših rojakov. V 
življenju vseh naštetih je imela gotovo določeno vlogo tudi osnovna šola. 
Učenci in njihovi mentorji so pripravili številne predstavitve svojega dela v 
šoli. Po otvoritvi vas vabim na ogled. Vsem, ki ste pomagali pri pripravi 
dokumentacije, pri načrtih in gradnji, se iskreno zahvaljujem. Zahvala tudi 
vsem, ki ste pripravili to slovesnost in pogostitev. Hvala tudi učiteljem in 
učencem ter seveda hvala vam vsem spoštovani gostje. Veliko nam 
pomeni, da ste danes z nami. Dovolite, da ob tej priliki v znak zahvale in v 
spomin na ta dogodek, poklonim izdelke naših učencev nekaterim gostom, 
in sicer: državnemu sekretarju za šolstvo g. Mirku Zormanu, županu naše 
Občine g. Matjažu Kočarju, ge. Sonji Vraz. g. Marjanu Briclu, ge. Janji 
Barši in g. Radu Kokalju. Darila naših učencev bodo izročili avtorji zgoraj 
omenjene knjige. 



GOVOR ŽUPANA MATJAŽA KOČARJA: 

Gospe in gospodje, spoštovani državni sekretar gospod Mirko Zorman, 
dragi učenci, cenjeni pedagogi. 
Nedvomno je danes za nas vse velik praznik, ki se ne ponavlja vsako leto. 
Spoznanje dejstva, da je prehojena naporna pot in premagana še ena 
razvojna stopnica v naši občini, je prijetno občutje. 
Danes stojimo pred novim prizidkom Osnovne šole Jurija Vege v Moravčah, 
ki je odraz želja in hotenj učiteljev, učencev, staršev ter osveščenosti in 
odgovornosti Občinskega sveta občine Moravče. 

Občinski svet je stal pred pomembno nalogo, ko je bilo potrebno odločiti, 
kako in kje nadaljevati z razvojem občine. Ceste, vodovodi , sociala, 
zdravstvo, otroško varstvo so le nekatera področja, ki so in še vedno 
zahtevajo svoj delež občinskih razvojnih sredstev. 
A tokrat je bila odločitev usmerjena dolgoročno in vizionarsko. Vse se je 
strnilo v jasni misli - omogočit i našim najmlajšim dobre delovne pogoje 
za učenje in izobraževanje. K odločitvi nas je vodilo zavedanje, da je 
znanje najboljša naložba, ki se stoterno obrestuje in rek, da je bodočnost 
slovenskega naroda v naši mladini. 
Pred nami je rezultat te prehojene razvojne poti, ki se je začela ob nekem 
razgovoru, ko mi je gospa ravnateljica dejala: »Župan, potrebovali bomo 
večjo šolo.« 
Sledila je od loč i tev Občinskega sveta, hi t ra in kval i te tna gradnja 
Gradbenega podjetja Grosuplje s podizvajalci in opremljanje prostorov, 
za kar je poskrbelo podjetje Bruma. 
V vsej slovesnosti trenutka ne moremo in ne smemo pozabiti na pomembni 
delež Ministrstva za šolstvo, še posebej prizadevanj gospoda Vrčka, gospe 
Baršijeve in drugih, ki so spremljali delo in nam svetovali. Prav tako bi rad 
poudaril vlogo in pomen Ministrstva za finance. Nad projektom je bdel 
gospod Tekavčič, ki je znal prisluhniti našim težavam. Država je tako skupaj 
zagotovila blizu 40% investicijskih sredstev, vse ostalo pa je prispevala 
Občina. 
Pri pomembnih in velikih projektih ne gre nikoli brez težav. Tudi mi smo se 
srečevali z njimi in jih vedno znova uspešno premostili. Glede na dinamiko 
gradnje je zamujal f inančni priliv države in do julija smo morali vse 
obveznosti do izvajalcev pokrivati iz lastnih sredstev. To je pomenilo, da 
so pol leta morali mirovati vsi ostali projekti v občini, kar je povzročalo 
negodovanje občanov. Iz tega razloga smo morali ponoviti razpis za drugi 
del investicije v opremo in učila. Sredstva z ministrstva so tedaj prišla še 
kako prav in nam dala novega zagona in tudi možnost doseči končni cilj. 
Današnji slavnostni trenutek želim izkoristiti tudi za to, da se poleg 
navedenih ministrstev zahvalim tudi vsem vam, ki ste na lokalni ravni 
skrbeli za nemoten potek del. Zahvala velja gospodu Marjanu Briclu, ki je 
moral poleg vodenja svojega oddelka skrbeti za investicijo v tehničnem 
pogledu. Gospe Marjanci Urbani j i , ki je mojstrsko urejala f inančne 
obveznosti. Gospodu Poglajnu za izvajanje večine nadzora pri gradnji. Za 
celotno koordinacijo dela je skrbela direktorica občinske uprave, gospa 
Sonja Vraz. 

V kolektivu osnovne šole pa velja pohvaliti pobudnico za izgradnjo prizidka 
k šoli ravnateljico gospo Evo Karažijo. Spremljala je vsa dela in sproti 
dopolnjevala osnovni projekt v vseh detajlih, tako da je na osnovi svojih 
pedagoških izkušenj iskala najvišjo možno stopnjo funkc ionalnost i 
investicije. 
Zahvalo namenjam tudi vsem pedagoškim delavcem in ostalemu osebju 

šole, ki so kakorkoli dobronamerno pomagali pri realizaciji skupnega 
projekta. 
Z današnjim dnem se začenja novo poglavje v delovanju osnovne šole. 
Ne samo našim učencem tudi vsem učiteljem so sedaj ponujeni boljši 
delovni pogoji. Zato vam občina Moravče, kot vaša ustanoviteljica nalaga 
in vas istočasno prosi, da opravljate vaše pedagoško poslanstvo uspešno. 
Zavedamo se, da je subjekt vašega dela mlad človek. Vaše današnje 
strokovno delo pa rodi sadove v prihodnosti. In če bo bera teh sadov 
velika, bomo zadovoljni in ponosni vsi. 
Na koncu zaželim vsem učencem in pedagogom prijetno počutje v novih 

prostorih in veliko ustvarjalnega elana. 

Učilnicam je brez otrok dolgčas, zato so učiteljice 
v njih pripravile različne dejavnosti, raztegnile so 
celo meh in uli/e dobro voljo med ljudi. 

Blagodejni učinek akvarija je in bo v vsakdanjem 
vrvežu opazi/ marsikdo. Tokrat si ga pod 
»strokovnim« vodstvom ogleduje domači župnik 
Viktor Primožič. 

Sanjska knjižnica in multimedijski prostor je takoj 
začel služiti namenu, saj so ga učenci vzeli za 
svojega. Jim bo tudi knjiga zato postala tesnejša 
prijateljica? 

Razstavljenega in pokazanega je bilo toliko, da 
si bomo vtise urejali še nekaj dni. V šestih novih 
učilnicah, prenovljeni učilnici za tehnični pouk. 
likovni galeriji, multimedijskem in računalniškem 
prostoru že poteka pouk. Učitelji se v prenovljeni 
zbornici, govorilni sobi ali kabinetih lažje v miru 
pripravljajo na pouk. V knjižnici jim je ponujene 
veliko strokovne literature in galerija za študij. 
Tokrat je v knjižnici bila posebne pozornosti 
deležna knjiga Hinkovi skrivni zapiski, ki so jo 
napisali naši učenci in je prav v teh dneh ugledala 
luč sveta. 

Veselim se. da so učenci in delavci šole, katerih 
dnevi pred otvoritvijo so bili še posebej naporni, 
navdušeni. Da bi jih to navdušenje ne minilo 
prehitro! In še ena moja osebna in prepričana sem. 
da tudi skupna želja. je. Prostori, ki so vse nas 
stali več denarja, kot ga zmore povprečen 
posameznik zaslužiti v svojem življenju, naj se 
spoštujejo, varujejo in ohranjajo, da bodo čim dlje 
služili plemenitemu namenu izobraževanja. 

MAL. foto: DANICA JANČAR 



Družba TERMIT zna 
prisluhniti občanom v 

Moravski dolini 

Leto, ki mineva, je zaznamovala tudi 40 . obletnica delovanja 

družbe Termit. Vsa ta leta je Termit v naši občini povezan z 

občani in n j ihovimi pot rebami . Iz skromnih začetkov v 

šestdesetih letih seje Termit razvijal, širil, moderniziral in danes 

ima obrat Peskokopi v Drtiji nad sto zaposlenih delavcev, 

moderno tehnologijo in vizijo za prihodnost. 

Družba Termit se predvsem v zadnjih letih še bolj trudi, da bi se 

dejavnost širila v smeri prijazne proizvodnje do ljudi in okolja, v 

katerem deluje. Sanirani odkopi bodo v bodočnosti omogočali 

tudi izboljšano uporabo kmetijskih površin. Termit si prizadeva 

za sprotno sanacijo odkopov, uporabo neoporečnih surovin pri 

oplemenitenju peskov, posodobitev separacije z uvedbo 

sodobnih tehnologij, predvsem pa za izboljšanje delovnih 

pogojev zaposlenih delavcev. 

Tovrstna prizadevanja bodo v letu 2001 uresničena z uvedbo 

sistema kakovosti ISO 14 0 0 0 . 

Z vsakoletnimi dnevi odprtih vrat želi Termit seznanjati občane 

z načinom proizvodnje, poslovnimi uspehi in načrti v prihodnje. 

Termit že tradicionalno vlaga znatna sredstva v delovanje in 

razvoj posameznih društev, klubov in organizacij. 

Tako je bilo po podatkih podjetja Termit v letu 2 0 0 0 namenjenih 

kar 7,5 mio SIT za Nogometni klub Termit, Smučarski klub 

Termit in Športno društvo Termit, za nakup novega gasilskega 

avtomobila ter za številna druga društva. 

Za opremo novozgrajenega prizidka k osnovni šoli je bilo 

namenjenih 1 mio SIT. 

Z O b č i n o M o r a v č e se p r ip rav l ja p o d p i s p o g o d b e o 

sofinanciranju izgradnje nekaterih komunalnih objektov, kot 

so ceste, avtobusno postajališče Ples in podobno. Do podpisa 

pogodbe bo prišlo v začetku prihodnjega leta, ko bo sklenjena 

pogodba o koncesiji med Termitom in resornim ministrstvom. 

Po osnutku pogodbe je predvideno sofinanciranje v letih 2 0 0 0 / 

2001 v višini okoli 16 mio SIT. 

Za razvoj bi morali biti zainteresirani tudi občani in naše lokalne 

skupnos t i , saj nenazadnje de javnos t Termi ta pr inaša 

pomembna delovna mesta v Moravski dolini, brez katerih si 

danes težko predstavljamo življenje naših občanov. 

MILAN BRODAR 

Ogrevanje prostorov r\ 
s plinom ¿¡£1 

a) L o k a l n o o g r e v a n j e p r o s t o r o v 
Plinske peč i u p o r a b l j a m o za ogrevan je posamezn ih 

prostorov. Pri tem jih lahko ogrevamo z eno pečjo ali z več 

pečmi. Pri nas ta način ogrevanja ni najbolj razširjen. Plinske 

ali katalitične peči, ki nimajo priključka na dimnik - produkti 

zgorevanja se ne odvajajo na prosto, temveč ostajajo in se 

kopiči jo v prostoru, niso pr imerne za ogrevanje bivalnih 

prostorov. Zaradi povečanja koncentrac i je p roduk tov 

zgorevanja (CO, C 0 2 , N 0 x , itn.) v zraku prostora, so zdravju 

škodljive! Uporabljati se smejo samo v dobro prezračevanih 

prostorih, oziroma natančno po navodilih proizvajalca peči. 

T o v r s t n e peč i m o r a j o b i t i o p r e m l j e n e z r e g u l a c i j o 

samougasni tve; ugasnejo se, ko določena koncentraci ja 

ugodju oziroma zdravju škodljive plinske zmesi doseže 

predpisano raven. 

Za lokalno ogrevanje lahko uporabljamo tudi plinska sevala, 

ki oddaja jo top lo to pretežno s sevanjem. Tudi ta niso 

namenjena za bivalne prostore, če se produkti zgorevanja 

ne odvajajo skozi dimnik. 

Primernejša je uporaba plinskih peči, ki imajo speljan odvod 

produktov zgorevanja na prosto. Pogosteje uporabl jamo 

plinske peči, ki imajo speljan odvod produktov zgorevanja 

preko ustreznega d imnika skozi st reho stavbe , man j 

pogosto pa skozi zunanji zid. 

Plinska kurišča z d imovodno napel javo skozi zunanji zid 

oziroma plinska kurišča na zunanji strani, kot j ih strokovno 

imenujemo, so lahko različno zgrajena: 

- nekatera kur išča so brez vent i la to r ja z z a j e m o m 

zgorevalnega zraka na pros tem. Uporabl ja jo se za 

ogrevanje posameznih prostorov (zunajstenska peč) ali 

za pripravo sanitarne vode zunajstenski grelnik vode) 

Zunajstenske peči imajo lahko največ 7 k W nazivne 

toplotne moči , zunajstenski grelniki sanitarne vode pa 

2 8 kvV nazivne toplotne moči . 

- Druga kurišča imajo ventilator z zajemom zgorevalnega 

zraka na pros tem. Zunajstenska peč z vent i la tor jem 

ima lahko največ 11 k W nazivne toplotne moč i za 

ogrevanje prostorov ter največ 28 kvV nazivne toplotne 

moči za ogrevanje sanitarne vode. 

Zunajstenske peči, oziroma zunajstenske kurilne naprave 

lahko nač r tu jemo le pri do ločen ih pogo j ih . Glede na 

izkazano nazivno toplotno moč plinskega kurišča, so lahko 

namenjena tako za lokalno kot tudi za centralno ogrevanje. 

b ) C e n t r a l n o o g r e v a n j e p r o s t o r o v s 

p l i n o m 
V enostanovanjsk ih stavbah in stanovanj ih postav imo 

običajno pl insko kombin i rano napravo, v kateri se po 

pretočnem načinu ogreva voda za ogrevanje prostorov ter 

voda za sanitarne namene. Lahko pa uporabl jamo samo 

enonamenske plinske naprave za ogrevanje prostorov ali 

pr ipravo sanitarne vode. Plinsko kuri lno napravo lahko 

namest imo v kletni prostor ali v najvišje ležeči prostor v 

stavbi, manjše enote tudi v stanovanja; o t e m odloča 

usposobljena oseba - projektant ogrevanja 

IVANKENDA, univ.dipl.inž. 



obletnica izhajanja g, 
IZ MORA VŠKE D 

m 

Čas hitro teče. Ob praznovanju obletnic se tega 

še posebno zavedamo. 

Vsi, ki so sodelovali na uvodnem sestanku 

glasila Novic iz Moravske doline dne 12. 11 

1999 , so se radi odzvali povabi lu Občine 

Moravče in urednice Bernarde Mal, da skupno 

nazdravijo prvemu letu izhajanja Novic. 

D o p i s n i k i , č l a n i i z d a j a t e l j s k e g a s v e t a , 

uredniškega odbora in sodelavci iz občinske 

uprave so se sestali 29 . 11. 2 0 0 0 v prostorih 

sejne sobe nad Vele v Moravčah . Uvodni 

pozdrav je imel župan Matjaž Kočar. Na kratko 

je orisal enoletno delo in izhajanje glasila. 

Kl jub zače tn im p o m i s l e k o m nekater ih je 

današnje glasilo osvojilo srca večine občanov 

in vedno znova težko čakajo nanj. 

Uredn ica , Bernarda Ma l , je naštela vrs to 

pozit ivnih stvari, ki so spremljale glasilo pri n jegovem mesečnem izhajajnju in 

opzorila tudi na pomanjkl j ivost i . A tudi teh bo vse manj , 

če bodo vsi člani še naprej tako pridno in zvesto sodelovali. 

Urednica je vsem pr isotn im razdelila anketne liste, na 

katerih so bila vprašanja o enoletnem izhajanju glasila in 

predlogi za delo vnaprej. Sledila so poročila vseh prisotnih. 

Iz poročil je bilo razvidno, da so se na ustanovnem sestanku 

pred en im letom pravi lno odloči l i . Problem ni v tem, da 

občani n imajo kaj pisati, ampak v t e m , da je prispevkov 

vsak mesec dovol j in namesto 16 strani , kot je bilo 

predvideno, ima glasilo pravi loma 24 strani ali celo več. 

Za prvi rojstni dan si je glasilo in vsi, ki so sodelovali pri 

n jegovem nastajanju, prislužilo veliko tor to. Svečko sta 

upihnila najmlajša člana. Nazdravil i so s šampan jcem 

uspešnemu letu, ki je že za nj imi in letu, ki se j im bliža s 

hitrimi koraki nesoč novih nalog. 

B. DORIČ, foto MILAN BRODAR 

Včasih je težko zapisati to. kar človek čuti. A vsseno. bi rada s 

preprosto besedo HVALA, izrazila hvaležnost vsem. ki ste 

kakorkoli sooblikovali naše glasilo. Innivasmalo, kiseizmeseca 

v mesec odzivate na moje prošnje. Vem, da je pogosto težko v 

zadnjem hipu izbrskati še kakšen podatek ali fotografijo, a z 

dobronamernostjo to zmoremo tudi takrat ko nam čas diha za 

ovratnik. Vem pa tudi to, da je glasilo zanimivo zato. ker se okoli 

njega suče toliko pridnih rok.ln ponosna sem na vsakogar izmed 

vas. ki iz meseca v mesec postajate boljši »novinarji«. Zahvaljujem 

se tudi delavcem občinske uprave, svetnikom in županu za pomoč 

in spodbude. Cesto pa glasilo ne bi bilo takšno, če z Andrejem 

Lombarjem, ki pripravlja gradivo za tisk. ne bi naš/a skupnega 

jezika, a se znava ravnati po načelu, da več glav več ve. 

Vse. ki boste po pošti preje/i anketni list naprošam, da ga 

izpolnite in vrnete uredništvu. Vesela bom vseh odgovorov, 

saj bodo kažipot novemu letniku glasila. 

UREDNICA 



Mi kl a vže vanje 
v Pečah 

Sveti Miklavž že dolga leta pr idno obiskuje otroke v Pečah. 

Letos je prišel že v nedeljo, 3. decembra, ko so po sveti maši 

otroci in starši napolnili dvorano gasilskega doma. 

V igrici Zore Piščanc so nastopili člani (med njimi tudi najmlajši) 

Kulturnega in športnega društva Peče v v logah sv. Miklavža, 

sv. Petra, mojstra Krišpina, Paglavčka, Rogatca in angelcev 

Serafinčka, Kodrolaščka, Celestinčka in Kerubinčka. Otroci v 

dvorani so ves čas vneto in navdušeno spremljal i dogajanje 

na odru, kar je bil najlepši dokaz, da so se igralci popo lnoma 

vživeli vsak v svojo vlogo. 

Po igri je sv. Miklavž posebej obdaroval najmlajše otroke do 

vkl jučno 1. razreda, ostal im o t rokom pa je razdelil bombone 

in mandarine. 

Darila za otroke so pripravil i člani Kulturnega in športnega 

društva Peče. Pri tem je bil dobrodošel prispevek Občine 

Moravče. Pohvaliti pa je treba tudi ostale člane društva in 

"zunanje" sodelavce, ki so pomagali pri pripravi izvirne odrske 

scene in igralskih kostumov. 

D. BRVAR 

V D e š n u 
Kot vsa leta doslej, je tudi letos prišel obdari t pr idne otroke v 

Dešnu najprej Miklavž. Z nestrpnostjo so ga vsi pričakovali in 

ga pričakali, ko je prišel s polnim košem daril. Vse je obdaril in 

odhi te l naprej, saj so ga tudi v drugih vaseh otroci nestrpno 

čakali. 

BRANKA 

V M o r a v č a h 
V župnijski cerkvi v Moravčah se je v nedeljo, 3. decembra , 

ustavil sv. Miklavž s svojim spremstvom. Najprej je ot rokom 

podaril igrico Kako postati junak, ki jo je režirala Fani Capuder, 

igrali so mladi igralci Kid Limbar. S pomočjo pridnih gospodinj, 

župnijske Karitas in Občine Moravče je obdaroval številne 

otroke, ki so povsem napolnili cerkev. Veselje so j im nekoliko 

zagrenili zviti parkeljci s svojimi hudobi jami. 

MILKA NOVAK. Foto: ROMAN CAPUDER 

Lahko tudi jesensko 
sonce toplo sije? 

Da je bila seja odbora za socialno in zdravstveno varstvo 

ravno na Miklavžev večer, 5 .12.2000, je zgolj slučaj, lahko 

pa se tudi najbolj pomoči potrebnim obetajo boljši časi. Tega 

dne je zasedal imenovani odbor in obravnaval pravilnik o 

kriterijih za dodelovanje socialne pomoči upravičencem in 

Odlok o organiziranju pomoči na domu in merila za določanje 

plačil storitev. Sejo je vodil svetnik LDS Stane Ravnikar, k i je 

povabi l na tako p o m e m b n o sejo tud i p redsednika in 

podpredsednika društva upokojencev. To je bila zelo dobra 

poteza , saj vemo, da društvo upokojencev svoje člane 

najbolje pozna in lahko opozori na pereče probleme, ki 

obstajajo na terenu. Skrb za socialne upravičence je tudi do 

sedaj potekala, saj je Sonja Vraz direktorica občinske uprave 

v sodelovanju s Centrom za socialne zadeve Domžale veliko 

naredila in še dela na tem, da se ta problemat ika rešuje v 

kor is t u p r a v i č e n c e v iz naše obč ine . Formi ra se tud i 

m e d g e n e r a c i j s k a skup ina u s p o s o b l j e n c e v za de lo z 

upravičenci in l judmi pomoči potrebnih, za kar smo v končni 

fazi vsi potencialni kandidat i . Da je to delo prevzela LDS s 

predsednikom Stanetom na čelu ni zgolj slučaj, temveč je 

taka polit ika programirana v osnovnih načelih l iberalne 

demokraci je, ki ji ni vseeno, kako naši občani živijo. 

Upamo, da bomo z delom in sodelovanjem vseh, ki se s 

to problemat iko srečujemo, resnično lahko poskrbel i po 

danih možnostih za vse občane, ki so pomoči potrebni.Taka 

humana akcija bo dala ogroženim l judem vsaj malo upanja 

na varnejši jutr i v času, ki ni ravno pri jazen do ljudi v 

jesenskem obdobju življenja. 

FRANC RAVNIKAR 

P o s o d o b i t v i v P e č a h 

Obnovljene orgle in 
elektrifikacija zvonov 

Da smo Pečani in okoličani ponosni na farno cerkev sv. 

Jerneja, je že stara resnica. Zato tudi skrb imo zanjo -

t rud imo se po najbol jših močeh , da je urejena njena 

notranjost kot tudi zunanjost. 

V zadnjih nekaj letih seje precej pomladil cerkveni pevski 

zbor. Povsem nov veter pa je zavel s pr ihodom zdajšnjega 

organista, osemnajst letnega Jožeta Vidergarja ml. Kljub 

n j e g o v e m u d o b r e m u z n a n j u razg lašene in d e l n o 

pokvarjene orgle niso mogle nuditi petju dobre spremljave. 

Zato smo se odloč i l i i ns t rument teme l j i t o obnov i t i . 

Popravilo je bilo kar dolgotrajno, kar je pomenilo tudi velike 

stroške. Zato pa so orgle na nedeljo po godu sv. Cecilije, 

zavetnice cerkvene glasbe, zadonele drugače, lepše in 

bolj uglašeno, kar je prispevalo k lepemu bogoslužju. 

V začetku d e c e m b r a pa so obnov i l i vso nape l javo 

elektr ičnega zvonenja in jo seveda tudi posodobil i , saj je 

bila dosedanja dotrajana. Po nekajdnevnem molku so se 

tako spet oglasili zvonovi, ki vabijo v cerkev sv. Jerneja. Ta 

tako še naprej ostaja naš ponos in skorajda krajevni 

simbol. 

JELKA LALIČ 



Ustanovitev medgeneracijskega 
društva JESENSKI CVET 

V mesecu oktobru, mesecu starejših 

je 24.10.2000 ob 16. uri v knjižnici 

Domžale potekala ustanovna seja 

m e d g e n e r a c i j s k e g a druš tva 

JESENSKI CVET. 

Strokovni vodja projekta, Majda 

Hrovat, je prikazala razvoj društva 

skozi simbol jesenskega drevesa. 

Prva korenina tega drevesa je pognala 

v oktobru leta 1993, ko so na CSD 

Kamnik ustanovili prvo skupino za 

medgeneracijsko kakovostno starost 

ki se sestaja še danes v D o m u 

starejših občanov v Kamniku. Leta 1995 je pognala druga korenina drevesa, 

ko so na Centru za socialno delo v Domžalah ustanovili drugo skupino. 

Tema dvema koreninama so se pridružile nove korenine, ki so se razvile v 

steblo, ki je simbol strokovnega dela vodenja skupin. Ker stroka ni zmogla 

več zagotavljati razvoja novih skupin, so k sodelovanju povabili prostovoljce, 

ki so na drevesu prikazani kot močne veje, ki se razprostirajo v mogočno 

krošnjo, obarvano z jesenskimi škrlatnimi listi. Ti listi so simbol članov skupin. 

Da bi se to drevo razvijalo tudi v bodoče, je potrebno, da so izpolnjeni naslednji 

pogoji: 

- strokovno vodenje 

- pridobivanje in usposabljanje novih prostovoljcev 

- potrebe na terenu po ustanovitvi novih skupin 

- ter finančna sredstva. 

Društvo je ustanovljeno za področje dveh upravnih enot: Kamnik in Domžal 

z novoustanovljenimi občinami; Komenda, Mengeš, Trzin, Lukovica in 

Moravče. Trenutno je vključenih v društvo 26 skupin, ki jih vodijo strokovni 

delavci in prostovoljci, ki so končali usposabljanje pri Inštitutu Antona 

Trstenjaka za vodenje skupin. Skupine se sestajajo enkrat tedensko po dve 

uri. Namen delovanja skupin je: zagotavljanje nematerialnih potreb, 

povezovanje vseh treh generacij, družabništvo, premagovanje osamljenosti 

in socialne izolacije, vključevanje v lokalno mrežo, pomoč pri premagovanju 

vsakodnevnih težav in učiti živeti se z nastajajočimi težavami ter priprava na 

lastno starost. 

Ena izmed nalog v nacionalnem programu je, da je potrebno do leta 2 0 0 5 

na vsakih 100 starih nad 65 let ustanoviti eno skupino za medgeneracijsko 

kakovostno starost. 

Pred nami je zahtevna naloga, zato vabimo k sodelovanju nove prostovoljce, 

ki imajo čut za sočloveka in bi vodili tovrstne skupine. Istočasno pa 

obveščamo vse, ki bi se želeli vključiti v te skupine kot člani skupin. Član 

društva JESENSKI CVET je lahko vsakdo, ki na kakršen koli način podpira 

delovanje društva. 

V pozdravnem govoru sta sodelovali direktorici CSD Kamnik Metka Romšak 

in direktorica CSD Domžale Nuša Šink. 

Organizatorica nacionalne mreže Branka Knific je razložila vlogo lokalnega 

društva pri razvoju medgeneracijskih skupin v lokalni mreži, prof. Jože Ramovš 

pa je pripovedoval o kakovostni starosti. Članica skupine je pripovedovala o 

tem, kaj ji skupina pomeni. 

Po izvolitvi predsednika društva in sprejema statuta, je potekalo družabno 

srečanje, ob skromni pogostitvi in pecivu, ki so ga spekli v Domu počitka 

Mengeš. 

Za predsednika društva je bila izvoljena mag. Majda Pučnik Rudi, ki ima 

bogate izkušnje pri delu s starimi in invalidi in ima čut za sočloveka. Program 

so popestrili učenci Glasbene šole iz Domžal. 

Ustanovne seje društva so se udeležili tudi člani skupine Izvir, ki so pripravili 

nekaj svojih vtisov in se nadaljuje s pripovedjo prostovoljke, ki vodi skupino. 

V t i s i s k u p i n e I z v i r 

Pripoved oskrbovanke 
Je oskrbovanka doma. Povedala je. da je prišla 
v domsko oskrbo tako bolna, da se svojega 
prihoda sploh ne spominja. Po skrbni negi in 
lastni volji je okrevala. Vključila se je v skupino, 
ki se enkrat tedensko ob isti uri sestaja v domu. 
Povedala je, da se skupina navadno zbere že 
nekaj minut pred prihodom voditeljic in ta čas 
izkoristijo za petje. Ko pa poteče čas njihovega 
druženja, si že želijo ponovnega srečanja. 
Omeni/a je. da trikrat na teden po dve uri ali več 
dela družbo in vozi na sprehod neko gospo, kije 
tudi v domski oskrbi in je na bolniškem vozičku. 
Rada pa priskoči na pomoč tudi drugim. 
Ob tej pripovedi se nam je utrnila misel, kako 

plemenito je, če ima človek občutek za sočloveka 

in mu je pripravljen pomagati po svojih močeh v 

njegovi stiski. Saj ob skrbi za druge pozabiš na 

lastne težave. 

Pripoved voditeljice prostovoljke 
Pred enim letom sem se vključila v 
izobraževanje za usposabljanje voditeljev 
medgeneracijskih skupin za kakovostno 
starost. 

Vse bolj se zavedam, da se izobražujem tudi za 
svojo starost. Želim si. da bi mlajši ljudje spoznali, 
da je starost čas, ko človek razdaja plodove 
svojih življenjskih izkušenj. Da bi spoznali, da 
se tam, kjer se srečujeta starost in mladost lahko 
stekajo najlepše človeške vezi. Zato opazite 
stare ljudi, sezite jim v roke in poglejte v oči in 
vide/i boste, kako lep je njihov obraz. Vsaka guba 
je dar nam. Zato jim varujmo in skrbimo zanje. 
Prepričana sem, da volja nekoga, ki se odloči 
delati v skupini za kakovostno starost, gojiti 
prijateljske medčloveške odnose ter poleg tega 
še spoznati ljudi z izkušnjam/in srcem, kot sem 
jih jaz. je sreča, ki rodi uspeh. 

Ob tej priložnosti se zahvaljujem vsem, ki ste na 

kakršen koli način prispevali k ustanovitvi društva 

JESENSKI CVET. 

Vsi, ki bi želeli sodelovati v društvu, se včlaniti v 

društvo, postati člani skupin ali voditi skupine, se 

zglasite na sedežu društva na Ljubljanski 70, v 

Domžalah, na Centru za socialno delo pri Majdi 

Hrovat aliIreniTonkli.ftel.št. 7241-8l4ali 7243-481). 

Organizator mreže in strokovni vodja projekta 

Majda Hrovat dipl. soc. del. 

Center za socialno delo Domžale želi vsem 

poslovnim spdelavcem in občanom vesele božične 

in novoletne praznike.v letu 2001 pa obilico 

zdravja, strpnosti in razumevanja v družinah in 

delovnih sredinah. 

Namesto novoletnih voščilnic smo denar namenili 

Društvu rejnte in rejnikov Domžale 



Vsem članom 00 ZB in udeležencev NOB Moravče In 

občanom želimo vesele božične praznike, v novem letu 

2001 pa obilo zdravja, sreče in osebnega zadovoljstva. 

V letu 2001, ko bomo proslavili 60. letnico vstaje 

slovenskega naroda, vas vabimo, dragi občani, predvsem 

pa mladino, da se priključite naši organizaciji, ki neguje 

tradicije narodnoosvobodilnega boja slovenskega naroda. 

OBČINSKO ZDRUŽENJE BORCEV 

IN UDELEŽENCEV NOB MORA VČE 

Spomeniki iz NOB v 
občini Moravče 

Upravni odbor Občinskega združenja borcev in udeležencev 
NOB Moravče je na zadnji seji imenoval komisijo, ki si je 
skupa j s p r e d s t a v n i k o m Obč ine M o r a v č e o g l e d a l a 
s p o m e n i k e in g r o b i š č a iz časov našega 
n a r o d n o s v o b o d i l n e g a bo ja . Komis i j a je z o g l e d o m 
spominskih plošč, spomenikov in grobišč ugotovila, da so 
sicer spominska obeležja iz naše polpretekle zgodovine 
razmeroma dobro ohranjena, ponekod pa bo potrebno 
pr is top i t i k obnov i napisov, zaščit i kamnne in obnov i 
temeljenja raznih obrob in podobno. 
Za popravila spomenikov bo potrebno zagotoviti sredstva v 
občinskem proračunu. 
Stanje spomenikov kaže na to, da naši občani, predvsem 
člani občinskega združenja borcev in udeležencev NOB 
Moravče in svojci padlih, skrbijo za mesta, ki spominjajo na 
borce za svobodo slovenskega naroda izpod okupatorja. 
V občini Moravče je tako preko dvajset različnih spomenikov, 
grobišč in spominskih plošč iz časa narodnoosvobodilnega 
boja, ki spominjajo na čase druge svetovne vojne in na delež 
naših občanov v narodnoosvobodilnem gibanju. 

M. BRUDAR 

Tretji gasilski kviz 
Mladim članom PGD v občini Moravče je prišlo že v navado, 
da se v pozni jeseni dobijo in pomerijo na kvizu. Tudi letos je 
bi lo tako. Kak teden prej so nekaj več časa nameni l i 
prebiranju gradiva, ki ga je pripravil predsednik Komisije za 
mladino pri GZ Moravče Anton Stenko. Z mentorji iz društev 
so se odlično pripravili. Na vprašanja so dobro in zavzeto 
odgovarjali. Tistim malo manj resnim so se od srca nasmejali 
vsi, tekmovalci in gledalci. Ura namenjena kvizu je hitro 
minila, tudi zato ker je mladi Peter Merela s takšno vnemo 
raztegnil svoj meh in zaigral Venček narodnih in Srčno 
napako, da je gasilce kar malo zasrbelo po podplatih. 
Letos so tekmovale štiri ekipe. Sodelovanje je odpovedala 
ekipa iz Velike vasi. Uradna razglasitev rezultatov, ki jih je 
skrbno beležila in spremljala komisija, je razkrila zmagovalca 
tret jega gasilskega kviza, ekipo iz Peč, drugo mesto so 
osvojili Kraščani, na tretjem so bili moravški tekmovalci, četro 
pa je pripadlo ekipi z Vrhpolj. Pečani so pokal osvojili tretjič, 
a le za las, saj so drugouvrščeno ekipo iz Krašc prehiteli le 
za dve točki. Pokal je postal njihova trajna last. Tekmovalce 
sta nagovor i la predsednik GZ Moravče , Ivan Vidic, in 
poveljnik, Franc Bizilj. Oba sta j im čestitala za pokazano 
znanje in j ih spodbujala k uspešnemu udejstvovanju v 
društvih tudi v bodoče. Pohvalo so si zaslužili tudi vsi mentorji 
in pripravljalci kviza, ki iz leta v leto postajajo boljši. In 
pohvale imajo čudežen učinek, zato se ni bati, da se ne bi 
sestali še na četrtem, petem, desetem kvizu... in dočakali, 
da si jih ogleda tudi prvi mož občine. 

MAL 

Priprava OŠ Jurija Vege na 
9-let no Osnovno šolo 

V Sloveniji se je začelo poskusno uvajanje v š. I. 1999/2000 (42 
šol). Leta 2000/2001 je šlo v ta program 56 šol. prihodnje leto pa 
71 šol. Skupaj bo vključenih 40 % vseh šol. V št 2002/2003 naj bi 
šle po zakonu še vse preostale šole v novi 1. r. V novi 7. razred naj bi 
šle vse šole leta 2002/2003. V vseh razredih in vseh oddelkih se 
začne uvajati program 9-letne osnovne šole leta 2007/2008. 
Na šoli sem imenovala strokovni team za uvedbo 9-letne osnovne 
šole. Z uvajanjem novosti, ki jih prinaša 9-letna osnovna šola smo 
se sproti seznanja/i strokovni delavci šole in tudi starši (na skupnih 
roditeljskih sestankih). Aprila letos se je šola prijavi/a na razpis za 
uvedbo prvega razreda devetletke. S tem se je strinjal tudi naš 
ustanovitelj- Občina Moravče. Šola mora izpolnjevati ob prehodu v 
9-letno osnovno šolo naslednje pogoje: 

imeti soglasje ustanovitelja. 
- prostorske pogoje ( bodo izpolnjeni s prizidkom k šoli in z 

izgradnjo prizidka k vrtcu), 
kadrovski pogoji (učiteljice in vzgojiteljice opravljena 
dodatna izobraževanja-module), 
soglasje ministra za šolstvo (prejeli 23.11.2000). 
soglasje staršev (bomo pridobivali v januarju na 3. 
roditeljskem sestanku). 
dovoljenje ministra za postopno uvajanje programa 9-letne 
osnovne šole (po 31.3.2001) 

Na prvem (informativnem) sestanku sem starše otrok, ki bi šli lahko 
drugo leto vir. 9-letne osnovne šole, seznanila z novostmi, kijih ta 
prinaša. Te so: 

starost otrok ob vstopu v šolo: od 5 let 8 mesecev do 6 let 8 
mesecev, 

- pri pouku je prisotna poleg učiteljice polovico ur še 
vzgojiteljica, 
ni določena dolžina ure, 

- novi ali prenovljeni učni načrti, 
več časa za urjenje in ponavljanje, 
ista učiteljica uči otroka prva 3 leta (1. triado). 
v prvi triadi so učenci opisno ocenjeni, v drugi opisno in 
številčno in v tretji številčno. 
uvedba tujega jezika v (novem) četrtem razredu, 
izbirni predmeti (v 3. triadi), 
po vsaki triadi se preverja znanje učencev z nacionalnimi 
preizkusi znanja. 
piferenciacija in individualizacija pouka, 
uporaba metod, primernih za mlajše učence, 

- jutranje varstvo za učence prvega razreda, 
- prevozi (prvošolci imajo pravico do brezplačnega prevoza 

ne glede na oddaljenost od šole), 
možnost vključitve v podaljšano bivanje do 6. razreda ( sedaj 
do 4). 
otroci lahko koristijo učbenike iz učbeniškega sklada (starši 
praviloma prispevajo 1/3 maloprodajne cene učbenikov). 

Na prvem sestanku so starši izpolnjevali anketni vprašalnik, iz 
katerega smo razbrali potrebe glede varstva in prevozov otrok. 
Dobili so odgovore na vprašanja in zloženko z osnovnimi 
informacijami. 7.12.2000 smo imeli drugi roditeljski sestanek, 
na katerega smo povabili predstavnika staršev, učiteljico in 
pom. ravnateljice OŠ Toneta Čufarja. kjer že 2. leto poteka ta 
pouk. Ti so posredovali svoje izkušnje, ki so zelo pozitivne. Naše 
učiteljice so predstavile staršem nove učne načrte za 1. triletje 
s poudarkom na 1. razredu. Razstavljeni so bili učbeniki in nekaj 
učil za bodoči 1. r. 
V januarju predvidevamo tretji roditeljski setanek, na katerega 
bodo povabljeni tudi otroci. Ogledali si bodo prostore. Če se 
bodo starši strinjali, da gre njihov otrok v 1. r devetletke, bodo 
tedaj podpisali soglasje in prihodnjo jesen bomo lahko začeli 
izvajati programom. 

EVA K AR AZIJA ravnateljica 



KRATKE ŠOLSKE VESTI Parlament - hočem, 
torej zmorem I 

Državne parlamentarne volitve so že mimo, z delom je že pričel 

novi parlament. Na moravški šoli pa tudi nismo prav nič v 

zaostanku s parlamentarnimi zasedanji. 

23. novembra je bilo že peto zasedanje šolskega parlamenta. 

Letošnja tema za razprave in naslov je: HOČEM, TOREJ 

ZMOREM! Parlament je vodila predsednica Anja Slana s 

pomočjo tajnice Anamarije Lavrač in predstavnice odbora Nike 

Klopčič. Udeležili so se ga predstavniki vseh oddelčnih 

skupnost i , ravnatel j ica, učitel j ice in Mi lan Brodar kot 

predstavnik Občine Moravče. 

Predstavniki oddelčnih skupnosti so poročali o ugotovitvah in 

razmišljanjih na temo Hočem, torej zmorem. Najprej so poročali 

najmlajši. Povedali in narisali so, kdaj so žalostni, kdaj veseli in 

kdaj jezni. Najbolj so veseli pohval, lepih daril in starševske 

ljubezni, žalostni so, ko jih starši kregajo, in jezni, ko se s kom 

skregajo. Učenci drugih razredov so razmišljali o dobrih in 

slabih lastnostih in o tem, kako občutijo žalost. Učenci tretjega 

razreda so zaigrali igrico z naslovom Kako se očka in mama 

prepirata, za katero so besedilo napisali sami. Igrica je bila 

zelo nazorna, predvsem pa je prisotne spodbudila k razmisleku 

o naših medsebojnih odnosih. Učenci četrtih razredov so 

razmišljali o tem, kaj bi bilo dobro storiti za boljšo razredno 

klimo. Učenci petih razredov so predstavili razmišljanja o 

prijateljstvu; komu zaupajo, kdo je prijatelj. Izpostavili so misel: 

»Prijatelj ni človek vsak, prijatelj redek je, prijateljstvo ni pena v 

zraku, prekrasen biser je.« V šestem razredu so učenci 

razmišljali o osamljenosti, žalosti in o zaskrbljenosti. Veliko 

pozornosti so namenili barvam; rdeča je barva ljubezni, zelena 

pomirja, modra je zaupanje.... Učenci sedmih razredov so izvedli 

anketo z vprašanji kot je:Kaj želim doseči? Kdo je odgovoren 

za mojo srečo in nesrečo? Razmišljali so tudi o nasilju in mu 

odločno rekli:NE! V osmem razredu so razpravljali o smislu 

življenja in ugotovili, da je vsak sam odgovoren za svojo srečo. 

Zaklučili so z mislijo, da želijo rešiti vsak medsebojni konflikt in 

s tem ohraniti prijateljstvo. 

To so bile misli naših parlamentarcev. Replik na poročila ni bilo 

zaslediti. Vse modre ugotovitve pa je toplo pozdravila naša 

ravnateljica Eva Karažija. 

Parlamentarci so poiskali rešitve svojih problemov. Vsi jih želijo 

rešiti. Hočejo, torej zmorejo! 

BARBARA FALE 

Vodstvo in delavci OŠ Jurija Vege želimo učencem 
in staršem prijetne božično novoletne počitnice ter 
mnogo zdravja in uspehov v letu 2001. 

ZBIRANJE STAREGA PAPIRJA 
Vmesecu novembru je na šoli potekala akcija zbiranja starega 
papirja.Učenci so ves mesec zbirali star papir in ga prinašali v 

šolo. Iz Papirnice Količevo so pred šolo pripeljali zabojnik, 
učenci pa so ga kar hitro začeli polniti s papir jem. 
S to akcijo so pr ipomogl i k ohranitv i naših gozdov in lepe 

narave. To je ekološki prispevek k ohranitvi okolja iz otroških 

dlani, pot rudimo se tudi odrasli za njegovo ohranitev. 

RAČUNALNIŠKO TEKMOVANJE 
23 . novembra je bilo v Grosupl ju na OŠ Luisa Adamiča 

regijsko tekmovanje iz računalništva.Udeležila sta se ga dva 

učenca naše šole Taja Žuna iz 7.a razreda in Anže Vavpetič iz 

7.b razreda. Anže je na tekmovanju osvojil 3. mesto in Taja 

11. mesto. Tekmovalcema in njuni mentor ic i računalništva, 

Andrej i Vavpetič, velja čestitati ob uspehu. 

KULTURNI DAN V GROHARJEVI ROJSTNI HIŠI 
Učenci petih razredov so imeli konec meseca novembra 

ku l t u rn i d a n . Obiska l i so ro j s tno h išo ve l i kega poe ta 

slovenskega impresionizma slikarja Ivana Groharja na Sorici. 

V njej so si ogledali razstavo Groharjevih zgodnjih del in muzej 

starih orodij ter pr ipomočkov. Imeli so tudi glasbeno-likovne 

delavnice; spoznavali so melodično-r i tmične inštrumente in 

ustvarjali s črto in senco. 

Življenje, ki ga je živel avtor znameni tega »Macesna« je bilo 

osaml jeno, prepojeno s samoto, v kateri je slikar videl, kar 

zunanji svet ni opazil. Živl jenje naših učencev pa je bilo 

nedvomno ta dan polepšano z novimi spoznanji .prepleteno z 

novimi željami po spoznavanju sveta umetnost i . 

KUŽEK IN MUCA 
Knjižnica Moravče je ob predprazničnih dneh najmlajš im 

obiskovalcem podari la lutkovno predstavo Kužek in muca v 

izvedbi lutkovne skupine »Uš« iz Ljubljane.Ogledali smo si jo 

lahko 11. decembra v nabito po lnem predprostoru dvorane 

Kulturnega doma. 

Videli smo, da sta kuža in muca majhni lutki, a velika prijatelja. 

Najraje od vsega se igrata in pri t e m doživljata vse mogoče 

zgode in nezgode. Na koncu se seveda vse dobro izteče in 

prav je tako. 

DVAKRAT ZLATI V ODBOJKI 
Naši odbojkarski ekipi deklet in fantov sta na tekmovan ju 

med osnovnimi šolami domžalske regije osvoji l i prvi mest i , 

za kar so prejeli zlati medal j i . Dekleta so zlato osvoji la 8. 

decembra v sestavi: Anita Urbanija, llijana Gluhakovič, Metka 

Ribič, Eva Babnik, Špela Cerar, Špela Peterka, Božena Cigula, 

Snežana Malinovič, Bojana Jukič in Neva Zaje. Fantje so zlato 

osvojili 11 .decembra v sestavi:Boric Jukič, Amir Aleševič, Jure 

Ribič, Denis Zaje, Tejko Bačnik, Anže Slapar, Gašper Prosenc, 

Zoran Barišič, Ambrož Novak in Jure Vesel. 

Obe ekipi je do tega uspeha popeljal trener Uroš Karažija, ki si 

skupaj z varovanci zasluži čestitke. 

VRTEC SPREJEL DVE NOVI SKUPINI OTROK 
V mesecu januarju se bosta v prostorih šole naselili dve novi 
skupini otrok. V varstvo bo sprejetih še 3 3 otrok malčkov. To 
pa je le začasna rešitev prob lema, saj se že pr ipravl jamo na 
izgradnjo prizidka k vrtcu. 

BARBARA FALE 



Lepo je biti pripadnik skupnosti 
Mesec dni je, od kar sem se vrnila iz Sidney-ja in si uredila vse vtise, ki 

so se nabrali v tem času. Še vedno pa je v meni živ spomin na nepozaben 

s p r e j e m , ki so mi ga pr iprav i l i d o m a č i n i , sovaščan i z V r h p o l j . 

Presenečena sem bila nad t e m , kako dobro so bili obveščeni o moj i 

športni dejavnost i in pr iznam, da sem se kar s s t rahom odpravi la na 

sprejem, ker sem se bala, da ne bo obiskovalcev. Nato pa sem doživela 

veliko presenečenje ob množici ljudi, ki so se zbrali pred cerkvijo. Zato 

naj se še enkrat zahvalim družini Lebar, ki je dala pobudo za sprejem, 

govorn ic i Jelki Lebar, ha rmon ika r ju , t a m b u r a š e m , povezovalcu 

prireditve, pridnim gospodinjam, ki so pripravile pecivo in torto ter vsem, 

ki so poskrbeli za nemoten potek sprejema. Nenazadnje naj se zahvalim 

vam, ki ste si vzeli čas in me prišli pozdravit. Vsakemu od vas želim 

vesel božič in srečno novo leto 2 0 0 1 . Še enkrat hvala za vse. 

Ob tej priložnosti bi se rada zahvalila tudi županu Občine Moravče 

in njegovim najožjim sodelavcem za obisk na domu. 

DRAGA LAPORNIK 

Torto je prispevala družina Kveder 

NA 64 CRNOBELIH POLJIH 
Konec meseca novembra se je začela prva domža lsko -

k a m n i š k a š a h o v s k a l iga. To je tekmovan je , v katerem 

nastopajo ekipe s področja upravnih enot Domžale in Kamnik. 

V ligi nastopa 14 ekip, v tekmovanje pa se je vključi la tudi 

ekipa Športnega društva Termit Moravče. 

Favoriti lige so prav gotovo člani ekip Komende I., ki ima najvišji 

povprečni rating igralcev, in Kamnika na čelu s FIDE mojstrom 

Igorjem Kragljem. Na petem mestu po povprečnem ratingu je 

ekipa ŠD Termi t Moravče . Tekmovan je bo poteka lo po 

švicarskem sistemu, odigralo pa se bo devet kol po sistemu 

gostovanj, torej enkrat doma in naslednji teden v gosteh. Prva 

štiri kola bodo to jesen, prihodnje leto maja pa bo odigranih še 

pet kol. 

Žreb je moravšk i ekipi že v prvem kolu namenil eno najtežjih 

gostovanj pri ekipi Kamnika. Kamničani so bili veliki favoriti in 

so svojo vlogo tudi uspešno potrdil i . Zmagal i so z rezultatom 

3 - 1 , zmago za ŠD Termit Moravče pa je dosegel Janez Grčar. 

V d rugem kolu je v Moravčah gostovala zelo močna ekipa 

Komenda III, po t rdem boju pa je bil izid na koncu neodločen: 

2-2. Na prvi tabl i je za domače zmagal Alojz Cerar, Stane 

Korošec na drugi in Štefan Korošec je na tretji remiziral, Janez 

Grčar na četrt i pa je tokrat izgubil. 

Začelo se je f inale petega državnega prvenstva v dop isnem 

šahu in prvič sta se med 15 najboljših v državi uvrstila tudi dva 

člana našega športnega društva, Štefan in Stane Korošec. V 

finalu tekmuje 15 igralcev, prva favorita pa sta seveda igralca 

z najvišjima rat ingoma mednarodne dopisne šahovske zveze 

(ICCF), mednarodna mojstra Peter Kariž (rating 2 4 6 9 ) , ki je 

tudi branilec naslova, in An ton Čopar (2418). Stane Korošec 

ima osmi rat ing ( 2 2 7 9 ) , Štefan pa enajstega (2219) . Igralci 

bodo odigrali po eno partijo vsak z vsakim, tekmovanje pa bo 

t ra ja lo p redv idoma dve leti. Torej bo še dovol j časa za 

poročanje o rezultatih. 

Bralce pa vab im, da si šahovske rezultate ogledajo tudi na 

s p l e t n i h s t r a n e h Š a h o v s k e zveze S l o v e n i j e (http:// 

www.sah-zveza.si), oz. Sveta za dop isn i šah (http:// 

www2. ar ne s. si/~ ahorva2/index. htm). 

STANE KOROŠEC 

http://
http://www.sah-zveza.si
http://


Če si kdaj okusi/ leteti, boš vedno hodil z očmi obrnjenimi v nebo, 

Od tukaj si in tja se boš dolgo vračal. (Leonardo da Vimi). 

LETETI in leteti 
Lepo je opazovati zmaja ali padalo na nebu. Izgleda tako lahkotno 

in enostavno. Simon Urbanija iz Krašc pri Moravčah je po končani 

šoli letenja v klubu Polet Kamnik kaj hitro spoznal, da v resnici za 

letenje ne moremo uporabiti nobene od navedenih besed. 

Precej stvari je potrebno narediti, možne so tudi napake - človeka 

letenje razveseljuje, včasih pa preplaši. To je čas, ko mora biti 

koordinacija misli in rok dobra in instinktivna in to je tudi obenem 

čas stalnih odločitev. 

Leta 1995 je Simon zaključil šolo letenja s skokom z Ambroža 

pod Krvavcem. To je bil njegov prvi pristen stik z nebom. Nato pa 

je vsak dan, če so vremenski pogoji to dopuščali, skupaj s prijatelji 

letel z različnih hribov v Sloveniji. 

"Dober polet vodi k želji, da bi naredili še več, da bi raziskali 

nevidne zračne tokove in jih uporabljali spretno in varno", pravi 

Simon. Njegov časovno najdaljši poletje trajal štiri ure, najvišje 

pa je uspel prodreti do 2 6 0 0 m. 

Zadnja leta je letel predvsem z gozdne poseke Zapodje nad 

Kresnicami, blizu kamnoloma. Pristajališče je preko mostu v 

Kresnicah, včasih pa tudi kar v kamnolomu. 

Za vsako letenje pot rebu ješ po leg letalne op reme tud i 

zagotovljen transport in ugodne vremenske pogoje. Brez tega ni 

moč leteti. Vse to je večkrat povzročalo skrbi in težave. 

Ko je Simon spoznal alternativo letenja z motornim padalom, se 

je zavedal, da teh težav zagotovo ni več. 

Prvič je motorno padalo opazil na neki tekmi jadralnih padalcev 

v Kisovcu, kar je takoj pritegnilo njegovo pozornost in zanimanje. 

:-čč:!č:r} • 

Letos spomladi pa je prvič tudi sam poiskusil leteti z motornim 

padalom kar na travniku v Krašcah. "Veter mora biti umirjen, ne 

preveč sunkovit. Vzletiš v smeri vetra, ni pa za to potreben hribovit 

predel, pač pa lahko vzletiš s položnega travnika. Tudi transport 

je precej ugoden, ker motor in padalo enostavno pripelješ na 

mesto, kjer boš startal", pravi Simon. 

Motor ima moč 14,5 HPfkonjskih sil). Premer propelejra je 1,25 

m, z zaščitno obleko 1,40m. Starterje ročni ali preko centrifugalne 

zaklopke. Poraba goriva je približno 61 za 3,5 ure. Hitrost v zraku 

doseže 35 - 4 0 k m / h , odvisno od smeri vetra. Teža motorja je 

20,5 kg. Dviganje je do 2 m/s. Površina padala je 28 m2, sicer 

pa je odvisna predvsem od teže padalca. 

Kot pri jadralnem padalstvu je možnost zapiranja padala tudi pri 

motornem padalstvu. Toda kot smo že rekli, če sta koordinacija 

misli in rok usklajeni, potem to ne predstavlja posebnega 

problema. Simon je z motorn im padalom uspel preleteti vso 

Moravsko dolino. "Lepa je tudi od zgoraj", pravi. 

Seveda še vedno poleg tega leti tudi z jadralnim padalom in je 

član kluba JP GEOS LITIJA, ki šteje dvajset članov, od katerih so 

aktivni še trije člani iz naše občine: Janez Planinšek, Bernard 

Zupančič in Andrej Gorjup. 

GORJUP 

Otroci v nogometu 
V Moravčah je zadnje čase na veljavi precej pridobil nogomet. 

Na ta način mladina koristno in zabavno preživlja prosti čas. 

Zanimalo me je, kako potekajo njihovi treningi, zato sem jih 

obiskala na enem izmed treningov. 

Trening je imelo petnajst fantov starih od 8 do 12 let, ki imajo 

neizmerne zaloge energije. 

Ko sem vstopila v šolsko telovadnico (tukaj namreč pozimi 

potekajo treningi), se je petnajst mlajših pionirjev skupaj s 

trenerjem že ogrevalo. Najprej so tekali počasi, nato hitreje, si 

raztezali mišice in delali razne vaje. Ko so z ogrevanjem zaključili, 

jih je trener razdelil v tri skupine in začela se je prava nogometna 

tekma med prvima dvema ekipama. Žoga je frčala iz enega 

konca telovadnice proti drugemu, podajali so si jo z n o g a m i , 

glavami ali kakorkoli je že naneslo, da le ni bila roka. Čakala sem 

na gol, pa ga ni bilo na nobeni strani. Obramba je bila očitno 

močna, ampak tudi napadalci niso bili od muh. Čez nekaj minut 

so se ekipe zamenjale in med odmorom so si vzeli nekaj časa za 

pogovor. Ampak res bolj malo, ker so bili nekateri fantje zelo 

sramežljivi in so se mi izmikali z neverjetno naglico. Na srečo pa 

so bili tam tudi bolj zgovorni in ti so mi povedal i , da so pred 

kratkim zmagali na prvenstvu in da hodijo na treninge tudi zato, 

ker imajo radi svojega trenerja Borivoja, ki jih, kot pravijo, dobro 

uči veščin nogometa. Kako tudi ne, saj je bivši nogometaš, ki je 

bil nogomet prisiljen opustiti zaradi poškodb. Sicer pa trener pravi, 

da so fantje pridni in da jih najmanj 15, včasih tudi 2 0 redno hodi 

na treninge, ki so dvakrat tedensko. Zaradi pogostih tekem so 

zadnje čase treningi kar trikrat tedensko. 

Napornega treninga je bilo po dobri uri in pol konec. Fantje so 

zadovoljni, pa vendar precej utrujeni počasi odhajali domov. Po 

nekatere so prišli starši. Lepo je videti, da tem mladim fantom 

pomagajo in stojijo ob strani starši in prijatelji. In prav je tako. Vse 

preveč nevarnosti v današnjem svetu preži na mladino, ti fantje 

pa imajo šport in zabavo, kjer si krepijo telo in duha. 

In kaj so o nogometu poveda l i fant je sami? 
Boštjan iz Prikrnice: Treniram že eno leto in sem kapetan naše 

reprezentance. Všeč mi je. sploh sedaj ko imamo novega 

trenerja in delamo veliko vaj. tako da se bomo veliko nauči/i. 

Pred tem sem trenira/skoke, ampak sem trikrat padelna glavo, 

zato sem se sedajodločilza nogomet. 

Jure iz Peč: Treniram leto in pol. Za nogomet sem se navdušil, 

ko sem videl, kako je. 

Matjaž iz Moravč: Najboljše na treningu je, da dam gol. Star 

sem 12 let in bom kmalu pri starejših pionirjih. 

Jernej izZaloga pri Moravčah: Nogomet mi je zelovšeč. Najprej 

meje učilati, potem pa sem se sam vpisal na nogomet in že eno 

letohodimna treninge, kamor me pripelje mami, včasih pa ati. 

In želje mladih fantov. Teh so fantje polni kot so polni volje in 

energije. Kot mnogo fantov te starosti si želijo spoznati svoje 

nogometne idole kot sta Zahovič in Rinaldo. Nekateri bi radi 

svojo nogometno pot nadaljevali kot slavni nogometaši. Pa 

seveda, da bi se mreža nasprotnikov č im večkrat zatresla. In da 

bi imeli vsaj tako dobre pogoje za trening, kot jih imajo sedaj. Ker 

pa so fantje skromni in vedo, da pot med zvezde ni lahka, bodo 

še naprej pridno trenirali in se ob tem zabavali. Na uresničitev 

svojih želja pa bodo še malo počakali. Povedali pa so mi tudi, da 

že nestrpno pričakujejo nove trenirke, ki naj bi jih po mojih podatkih 

ta čas že imeli. 

Fantje le pogumno naprej. Želim vam veliko golov in č im manj 

poškodb. In kjer je volja, je tudi pot. Srečno. 

N. MAROLT 



KID Limbar je v soboto, 2. decembra, v Kulturnem domu v Moravčah 
pripravilo recital in razstavo ob 

200-letnici rojstva Franceta Prešerna in 150- letnici rojstva Frana Detele 

Sojetnice (Katja in Špela Cerar ter Nataša Majdič) so že ob 

rojstvu določile usodo umetnikov, ki morajo trpeti. Ob zibelki 

Prešerna, Detele in Lavriča so trikrat odplesale svoj čarobni 

ples. Koreografija: Katja Cerar. 

Pri Ribičevih se je rodilo osem otrok. Mati Mina (Darja Lavrič) 

jim je bila prva učiteljica. Bistrega Franceta (Vid Capuder) so 

kot osemletnega fantiča poslali k stricu v Kopanj pri 

Grosupljem, da bi nekoč postal gospod. 

Kljub obupu in razočaranju se je "Doktor fig~( France Slapar) 

znal pošaliti z otroki, ko jim je delil fige in drobiž. S pesmijo Od 

železne ceste (zapela sta jo Nejc Capuder in Klara Štefan) so 

si prislužili celo večerjo. 

Igralci KID Limbar so z odlomki iz iger Učenjak in Naš naraščaj 

obudili spomin na dramatiko Frana Detele. 

V recitalu je bila 

predstavljena tudi 

nova pesniška 

zbirka Ignacija 

Lavriča iz Hrastja. 

Rokopise je 

razvozlaval in 

prepisal bra tranec 

Drago Lavrič. 

Milka Novak je 

zbirko uredila in 

zanjo napisala 

spremno besedo. 

Prešernove uglasbene pesmi je pel Komorni zbor Limbar pod 

vodstvom Elizabete Kunavar, ki so ji sojenice določi le isti da

t u m rojstva kot Prešernu in Deteli , zato je bila ob okrog lem 

življenjskem jubileju tudi med slavljenci večera. 

V g lasbenem delu večera je sodeloval še pianist Gerald Bol-

ton. S klavirskimi skladbami je povezoval posamezne prizore 

iz igre. Življenje umetnikov in njihove pesmi so nam predstavili 

Maja Avbel j , Kristina Novak in Gašper Orehek. 

Pri tehničn i izvedbi pireditve je sodeloval Kulturni d o m . Za 

računalniško video projekcijo je poskrbel Marko Majdič. 

Pesniško zbirko Ignaci ja Lavriča Kot solza, Bog, je naša 

domov ina lahko kupite v župnišču, v papirnici D u m b o in v 

cvetličarni Klavdija v Moravčah. 

MILKA NOVAK, Foto: LEON LAVRIČ 



Prelepa je moravška stran... 
Pot nas na Moravsko ne zanese pogosto, sploh ne zaradi 

kulture in njej posvečenih dogodkov. Tokrat se je to zgodilo. 

Profesorica Milka Novak je ljubeznivo povabila naju s sestro, 

naj prideva na recital treh pomembnih umetnikov, najbrž 

zaradi Ignacija Lavriča, ki ga je med vojno doletela ista usoda 

kot najinega brata, pesnika Franceta Balantiča. 

Presenečeni sva zaslutili prisrčen utrip kulturnega življenja 

že ob vstopu v Kulturni dom. Kako prijetno je, če človek vidi, 

da imajo ljudje čas in voljo še za kaj drugega, kot je pehanje 

za vsakdanji kruh. Spominjati se tistih, ki so nekoč oživljali 

svoj kraj z žlahtno slovensko besedo, je plemenito dejanje. 

France Prešeren je letos prebudil marsikaj, kar je spalo, 

njegova častit l j iva obletnica je zdramila poustvarjalce 

njegovih in še drugih besednih umetnin. 

Tudi profesorica Milka Novak je z veščo roko in srcem 

postavila s člani Kulturno izobraževalnega društva Limbar, 

pripravljenimi slediti njenemu vodstvu, na oder moravškega 

Kulturnega doma recital s pesmijo, dramatizacijo, plesom, 

odlomki iz iger Učenjak in Naš naraščaj ob 200-letnici rojstva 

Franceta Prešerna in 150-letnici rojstva Frana Deteleter 

predstavitev pesniške zbirke Ignacija Lavriča Kot solza, Bog, 

je naša domovina. Presenečala je pisanost, živahnost, 

predvsem pa svežina nastopa vseh, ki so znali pričarati na 

sodoben način preteklost, zelo drugačno od današnjega 

sveta in njegovega razmišljanja. V besedi, plesu in petju se 

je prilegala misel preteklega duši današnjega človeka; kako 

dobro de, če lahko sprejemamo, kar je bilo lepo nekoč in 

danes ne obstaja več. 

Sojenice so j im dale strune in pero... Hvala in slava nj im; 

hvaležni za lep večer sva s sestro odšli v decembrski večer. 

Cesta, polna bežečih luči, naju je vsrkala vase, a doživetega 

kulturnega dogodka s "prelepe moravške strani" ni mogla 

ugasniti. Še vedno tli v najinih srcih. 

Tilka Jesenik in Minka Balantič, 

sestri pesnika Franceta Balantiča 

Intarzije in cvetje 
Prvega decembra je bila v Modri galeriji Pevec v Domžalah 

otvor i tev razstave slik sedemletnega Luke Ivartnika, 

intarzij Inge Ivartnik ter razstave aranžmajev rezanega 

cvetja Cvetl ičarne Slovnik iz Ihana. Ob otvor i tv i se je s 

ku l turn im p rogramom predstavil Luka Ivartnik s svoj imi 

najljubšimi pesmicami ob spremljavi kitare Milana Kokalja 

ter sin in hčerka Slovnikovih, zaigrala sta na sintetizator 

Martinov večer po 
Dolenjsko 

V času, ko se je mošt spreminjal v vino, so se po raznih krajih 
Slovenije vrstile prireditve v čast Martinu in dobremu vinu. 

V Kul turnem d o m u v Moravčah je bila v soboto, 18.11., 
tradicionalna glasbena prireditev Mart inov večer, tokrat po 
Dolenjsko. Čeprav so plakati in vabila že teden dni pred prireditvijo 
vabili, je bilo obiskovalcev žal malo. Škoda, kajti vodja Kulturnega 
doma se je zelo potrudil in pripravil z gosti z Dolenjske zelo prijeten 
večer. V avli kulturnega doma je bila pred prireditvijo brezplačna 
pokušina vina in domačih mesnin. Kulinarične dobrote sta 
prispevala in pripravila mesarstvo Avbelj iz Drtije in Kmetija odprtih 
vrat pri Mežnarjevih s Sv. Miklavža, vino je priskrbela Občina 
Moravče. 

Kulturni ustvarjalci iz doline Desetega brata so poskrbeli, da ni 

manjkalo vesele glasbe, petja, plesa in dobre volje. Povezovalka 

programa je bila Katja. Predstavila je vse nastopajoče. Med prvimi 

je povabila na oder ansambel Vrisk. Čeprav nam manj znan 

ansambel, pa s svojo kvalitetno glasbo nastopa po raznih 

glasbenih prireditvah in tekmovanjih sirom po naši domovini in 

tujini. Folklorna skupina Vidovo iz Šentvida pri Stični je zaplesala 

kar precej poskočnih ljudskih plesov. Ubrano je zapel tudi Stiski 

kvartet. Med glasbenimi nastopi je humorist Krjavel še dodatno 

razvedril obiskovalce. Že njegova pojava je bila smešna, kaj šele 

tisto kar je povedal. Nastopajoči so ustvarili zelo sproščeno 

vzdušje in obiskovalci so jih večkrat nagradili s ploskanjem. 

Vsi nastopajoči so po končani prireditvi skupno nazdravili Martinu 

in dobri kapljici, gospod Milan Kokalj se je zahvalil vsem, ki so 

pomagali pri pripravi prireditve.Tako, na domiselno okrašenem 

odru, za kar je poskrbela Nina, ni manjkalo veselja. 

Prireditve v času martinovanja so v kulturnem domu tradicionalne. 

Kulturni dom si zelo prizadeva pridobiti kvalitetne goste za vsako 

prireditev, v delo vloži veliko truda in zato želi in si tudi zasluži 

večji odziv občanov. 

B DORIČ 

in prečno f lavto. Sledila je otvor i tev razstave in ogled. 

Obiskovalci smo lahko opazili prekrasno sožitje cvetja in 

intarzij, ki j ih je Inge izdelala v sodelovanju z Mizarsko 

delavnico Moravče, kjer so s pomoč jo strojev intarzije 

dokončno obdelali. 

Po ogledu razstave lahko človek pride do ugotovi tve, da 

l ikovna umetnos t niso samo slike v galeri j i , ampak vel iko 

več. Z njo lahko kreativno preživimo prosti čas, kjer l ikovni 

izdelki dobi jo funkcionalni p o m e n in obratno, p redmet i 

dobijo estetsko funkcijo. 

BARBARA FALE 



Turistično društvo Moravče 
ZLATI LIPOV LIST - TRETJIČ 

Turist ično društvo Moravče se je letos že 

tretj ič vključilo v vseslovensko akcijo "Moja 

dežela - lepa, urejena in čista" in podel i lo 

priznanja na samostojn i prireditvi v petek, 

8 .12.2000. 

V preddver ju Kul turnega doma so l ikovna 

dela razstavljale Leonida Kočar, Snežana 

Pustotnik in Nina Dorič. Njihove slike so bile 

prava paša za oči in dušo. V dvorani je 

ob iskova lce navduši la lepa scena, de lo 

Snežane Pustotnik, Nine Dorič in č lanov 

Turističnega društva. 

Program je povezovala Bernarda Mal , za 

glasbeno spremljavo je poskrbel citrar Rado 

Kokalj. Predsednica Turist ičnega društva, 

Snežana Pustotnik je pozdravila obiskovalce, 

predstavi la pravila ocenjevanja in podeli la 

priznanja. Vsi nagrajenci - razen dveh, ki se 

podeli tve nista udeležila, so bili ponosni , da 

so bili prav oni izbrani. Zatrjevali so, da se 

bodo v prihodnje še bolj potrudil i . 

Po podelitvi priznanj, se je nadaljeval kulturni 

program. Spomnili so se na minulo dvestoto 

obletnico Prešernovega rojstva. Prešernovo 

p e s e m Lepa V i d a je v ša l j i v i i z v e d b i 

p r e d s t a v i l a d o m a č i n k a M a r i c a V i la r -

A leševa. Večer so popes t r i l e "Sirene" -

dekliški pevski zbor s Homca z zborovodkinjo 

Pet ro G r k m a n in g l a s b e n o s p r e m l j a v o 

T o m a ž a P i r n a t a . S s v o j i m ž i v a h n i m 

izvajanjem znanih pesmi so ogrele dlani 

obiskovalcev. 

V polni dvorani so žal manjkali ljudje, ki imajo 

veliko nalogo pri razvoju turizma v naši občini. 

Po pr i jaznem povabi lu povezovalke, so se 

n a g r a j e n c i in o b i s k o v a l c i p r e s e l i l i v 

p r e d d v e r j e , k je r so p r i z a d e v n i č l a n i 

Turist ičnega društva pripravil i pogosti tev. 

Dobro vol jo je rujna kaplj ica še povečala in 

slavje se je nadaljevalo do poznih ur, saj je 

čas o b p o g o v o r i h m e d n a g r a j e n c i in 

s n o v a n j i h n o v i h u r e d i t v e n i h n a č r t o v 

nezadržno bežal. 

Turistična »patrulja« upa, da bodo tudi v 

prihodnjem letu domovi lepo urejeni in bomo 

vsi uživali v lepotah cvetja in okolja. 

BRANKA, foto BOJANA DORIČ 

ZA LETO 2 0 0 0 'ZA Z L A T I D U B I T N I K I PRIZNANJ 
LIPOV LIST" 
ZA OCVETLIČENJE HIŠE: 

1. DRUŽINA AVBELJ, HRASTNIK 2 - KRAJEVNA SKUPNOST MORAVČE 

DRUŽINA BORIŠEK, ZG. PREKER 16 - KS VELIKA VAS 

DRUŽINA CERAR. ZG. KOSEZE 9 - KS PEČE 

DRUŽINA ČEBELA - JANČAR DEŠEN 2 / A , KS DEŠEN 

DRUŽINA NAMEC SP. JAVORŠČICA 8 - KS VRHPOUE 

DRUŽINA PLANINEC ZG. JAVORŠČICA - KS VRHPOUE 

DRUŽINA RAVNIKAR, GABERJE 4 - KS MORAVČE 

8. DRUŽINA URANKAR, LIMBARSKA GORA 2 3 - KS MORAVČE 

9. UŠTAR BARBKA, DEŠEN 12, KS DEŠEN 

10. DRUŽINA ZAJC ZG. JAVORŠČICA 19 - KS VRHPOUE 

ZA OCVETLIČENJE IN UREJENOST OKOLICE: 

1. DRUŽINA MARS PEČE 52 , KS PEČE 

2. DRUŽINA STENKO PEČE 4 6 , KS PEČE 

ZA OCVETLIČENJE IN UREJENOST KMETIJE: 

1. DRUŽINA A V B E U ZG. KOSEZE 7 - KS PEČE 

2. DRUŽINA GOTAR GORIČICA 5 - KS VRHPOUE 

3. DRUŽINA MIHELČIČ .TUŠTANJ 3, KS VRHPOLJE 

ZA OHRANJANJE KULTURNE DEDIŠČINE 

DRUŽINA AVBELJ, VELIKA VAS 18 - KS VELIKA VAS 

POSEBNA PRIZNANJA - PRIZNANJA ZA ZLATI LIPOV 

LIST PREJMEJO: 
1. KOCJANČIČ IVANKA. PODSTRAN I. LIPOV L IST-ZA OCVETLIČENJE IN 

UREJENOST OKOLICE 

2. KODERMAN REZKA, DOLE 2. LIPOV LIST - ZA OCVETLIČENJE IN 

UREJENOST OKOLICE 

3. DRUŽINA ŠLIBAR, VEGOVA 5/A MORAVČE 2. LIPOV LIST - ZA 

OCVETLIČENJE HIŠE 

Pojasnilo: V 11 .številki Novic iz Moravske doline, je bil iz prispevka avtorja 

Rada Kokalja Moravska dolina na starih razglednicah izpuščen odstavek, 

ki govori o šolstvu na Vrhpolju zaradi preskopo odmerjenega časopisnega 

prostora. 

UREDNICA 



Pletenje slamnatih kit v Moravski dolini 

Skoraj vvseh vaseh naše doline so že od sredine 19. stoletja 

pletli slamnate kite in jih potem prodajali kitarjem, ki so pozimi 

hodil i od hiše do hiše in j ih kupoval i . Kitarji so prihajali od 

daleč, iz Krtine in Ihana ter iz drugih krajev zunaj dol ine. Oni 

so jih potem prodajali izdelovalcem slamnikov in cekarjev na 

Domžalskem, ponekod na Moravškem pa so jih izdelovali kar 

doma. Ko so kitarji nabrali dovol j kit za ta dan, so bili krog in 

krog telesa obdani s k i tami, tako da se je iz snega videl le 

klobuk in šop kit. 

Slamo za kite smo pripravljali takole: 

S s rpom požeto pšenico ali rž so ženske povijale v snope, 

moški pa so snope pobirali in j ih vkladali v kozolec. Ko je bilo 

žitno snopje čez dober teden suho, so jih prepeljali domov in 

zložili na pod. Iz snopov so potem ženske izbirale najboljša 

stebla in j ih povezale v za dobro pest debele pušeljce. Moški 

smo te pušeljce otolkli po klasju z lesenim tolkačem na kobili 

in s tem izločili žitna zrna, nato pa jih še prisekali na debelejšem 

koncu stebel »v ritovju« in j ih povezali v butare ter spravili na 

podstrešje »na dile«. 

S p r ihodom zime smo dali pušeljce sušit za peč, zatem pa 

posamezna suha stebla trebil i , to je odlamljal i na zadnjem 

vrhn jem kolencu, ostanek »trebušnjak« pa porabil i za steljo 

žival im. Potem je bilo pot rebno s lamo prebrati na tri vrste: 

debelo, srednjo in tanko; take so bile po tem tudi kite. Pletli 

smo več vrst kit: navadne na sedem slam, cikcak (»siksak«) 

na štiri in široke na 21 slam, imenovane kot »parične«. Navijali 

smo j ih na »komolce« - deščice v dolžini roke od komolca do 

konca prstov - običajno okrog 35 navitkov. Ponekod so jih še 

zgladili med lesenimi valji. Pred pletenjem je morala biti slama 

voljna in mehka, zato smo jo navlažili, da se je laže povijala. 

Pri vdevanju slamne bilke na drugo smo imeli nožke - »pibče«, 

z nj imi smo prirezovali s lamo na debelejšem »vštukanem« 

koncu ter z nožem potegnili navzgor proti ostanku klasa. Slama 

je bila polna vode in je zato na vrhu počila - to pa je bilo kot 

nekakšno tekmovanje, katera bo najbolj glasno počila. 

Pri p letenju s lamnat ih kit smo se pozimi na večere zbirali 

vaščani vsak večer pri drugi hiši. Ženske so pletle in pele ter 

pr ipovedovale zgodbe, moški pa smo basirali, zraven pa še 

kadili ali kvartali. Pripovedovali so nam, kako je bilo v vojskah. 

Šli smo se tudi kake igre - rihtarja biti ipd. Svetili smo si s 

svečami, oljenkami in s petrolejko. Pili smo krhljevko ali domač 

mošt. Prišel je tudi godec in so šle kit proč, pa smo zaplesali. 

Marsikatero dekle pa je za temno in dolgo pot do doma dobilo 

tudi spremljevalca. 

RADOKOKALJ 

E l e k t r o n s k o p o s l o v a n j e 

K L I K 

Klik jc spletna poslovalnica odprta 24 ur na dan in 

omogoča: 

opravljanje plačil in prenosov med računi, 

- vpogled v stanje in promet na računih, 

poši ljanje sporoči l banki 

P R O K L I K 

Proklik omogoča samostojnim podjetnikom hitrejše, 

preglednejše, bolj diskretno in cenejše opravljanje 

bančnih storitev, ne glede na poslovni čas banke. 

SMS SPOROČILA 

Storitev SMS - kratka sporočila o stanju na 

računu, je namenjena uporabnikom tekočih 

računov, ki so imetniki mobilnih telefonov, ne 

glede na tip mobilnega telefona ali lokacijo. 

Uporabnik lahko na svoj mobilni telefon 

prejema informacije o stanju na svojem 

tekočem računu in na vseh tekočih računih, 

na katerih je pooblaščen. 

Vse informacije Vam bomo z 
veseljem posredovali v enotah Banke 
Domžale. 

/ O ) banka domžale 
^ ' B a n k a za vas 



Moravski planinci v 
neznano 

Neznano je znano! 

Upravni odbor Planinskega 

d ruš tva vsako leto j esen i 

organizira enodnevni izlet v 

neznano. Tako je bilo tudi v 

soboto, 14. oktobra 1.1., ko se 

je 5 0 planincev udeležilo tega 

izleta. 

M e d vožnjo sta vodiča Janez 

in Leon povedala, kam potujemo, prej pa smo morali izpolniti 

anketne liste z 10 vprašanj i , kot običajno ob vsakem izletu. 

Potovali smo v Slom pri Ponikvi, rojstni kraj Antona Mart ina 

Slomška. Ogledali smo si kratek f i lm o Slomškovem življenju 

in delu ter rojstno hišo. 

Po ogledu smo pot nadaljevali po dolini svetega Janeza na 

ogled Žičke kartuzije, po tem pa na krajši pohod do Pustove 

hiše, v kateri je spominski muzej NOB in drugih predmetov iz 

teh krajev. Naš cilj je bil Tolsti vrh, ki se nahaja na območ ju 

občine Slovenske Konjice. 

Z n a m i je bi l znani h a r m o n i k a r Franc Flere, ki nas je 

razveseljeval s svoj imi d ia toničn imi harmonikami , saj smo 

nekateri tud i plesali pozno v noč. Preživeli smo lep dan na 

Štajerskem, ki se ga b o m o zaradi pri jaznosti gost i tel jev še 

dolgo radi spominjal i in se tudi še kdaj vrnili. 

JOŽE NOVAK 

RES JE ! 

Č u d n a so p o l i t i k e p o t a , 

na u h o u d a r i r e s n i c a , 

n e k a t e r i m so d r ž a v n a s r e d s t v a pode l i l i , 

d r u g e b io h r a n o go j i t i uči l i . . . 

A l ' v ic je , 

a l ' p o l i t i k e še e n a z m o t a ? 

Petard število bo se prepolovilo, 
kdor se jaza svojega zaveda, 
petard ne meče na soseda! 

Zanimivosti iz 

^ § Ž u p a n o g r a j o si zg rad i l , 

d a r a d o v e d n e ž e v bi se zneb i l . 

Pa v v n e m i h u d i p r e n i z k o je pus t i l 

In ne m o t i g a , 

d a v p r e m a l o skr i t kva r t i r ček 

»t rš ic« p o g l e d kda j pa kda j 

iz n o v i h b o uč i l n i c 

p r e k o g r a j e uše l . 

Hišni čuvaj 
fotografiran na 
Gorici, se ne 
more pohvaliti s 
pretirano skrbnim gospodarjem. 
Zima prihaja! Poskrbite, da bodo tudi živali 
ustrezno oskrbovane za ta letni čas. 

Pa začnimo v Mengšanu brskati po županovem uvodniku.. 
"Pišem enaindvajseti uvodnik", pravi mag. Tomaž Štebe. V njem 
bralce Mengšana seznanja s premnogimi težavami, s katerimi se 
srečuje na poteh županovanja. Zanimiva mora biti demografija 
in primerjava mengeške demografije s sosednjimi občinami. Bog 
ve ali jo smemo tako študijo videti tudi "nepoklicani" občani; kar 
tako iz radovednosti. Zelo mi je všeč napisana misel ob zaključku 
njegovega uvodnika: " Nisem tako bogat, da bi kupoval ceneno 
in nekakovostno." Kolikokrat se te misli držijo potrjevalci 
občinskega proračuna? 

V decembru je v Mengšu veliko zanimivih prireditev, z zanimivimi 
gosti. Mlada Mengšanka Nina Kompare si nabira pevsko znanje 
sirom po svetu, vsako leto prepeva tudi someščanom. Tudi Davo 
Karničar bo počastil prireditev ob 10. obletnici naše samostojnosti 
- deset let ima naš narod tudi svojo državo. 
Prizadevni kulturniki so pripravili lep koncert v počastitev dveh 
sodobnikov, ki sta se v različnih okoljih, v istem času, vsak po 
svoje trudila in dokazovala, da se v jeziku slovenskega kmeta da 
" delat i" kvalitetne literarne tekste tako v poeziji kot v prozi. 
Mengeš, kraj pod Gobavico ne miruje; v tisočletjih, preživetih na 
istem kraju, se razvija in vedno znova spoznava svoje vrednote. V 
letošnji jeseni je kraj ponovno pridobil na svoji ekološki vrednosti, 
saj je mladim ekologom uspelo jezero na Pristavi razglasiti za 
naravni spomenik. Krožna stezica ob jezeru bo z informacijskimi 
tablami ta novi okoljski prostor približala različnim obiskovalcem. 
Komorni zbor Mengeški zvon je ob svoji petindvajset letnici 
pripravil zgoščenko s pesmimi iz različnih obdobij njihovega 
kulturnega ustvarjanja. 

V smučarskih skokih Mengšani že prehitevajo Moravčane. Mladi 
skakalci so letos jeseni v Velenju v dveh dneh tekmovanja pobrali 
šest naslovov. 
Kvalitetna pitna voda postaja velik problem v Mengšu in njegovi 
okolici. V začetku mandata je sedanji župan kar glasno opozarjal 
in nakazoval številne rešitve tega problema. Žal je voda še vedno 
vprašljiva. Iz raziskave citiram: Dobeno 8.6% odlična voda v rangu 
vode s Kolovca, Krvavec 19.82% slaba voda na meji pitne vode. 
Mengeško polje 26.92% zelo slaba voda. Ostale vode v bližini: 
Vodovod Domžale 12.9%, Vodovod Lj- Polje 15,53%. Na kvaliteto 
vode poleg vodnega vira vplivajo tudi vodovodne cevi in 
instalacije v hišah. Do takih rezultatov so strokovnjaki prišli na 
podlagi kemičnih analiz in Alliuma (čebulni test vode), ki kot 
eden od vrst bioloških testov omogoča hitro in zanesljivo pa tudi 
celovito oceno stopnje onesnaženosti vode. Izračuni v odstokih 
pomenijo: višji kot je odstotek večji je škodljivi vpliv vode na 
razvoj in zdravje vseh živih organizmov. 

Ob božičnih praznikih in pričakovanju novega leta se bodo 
Mengšani lahko srečevali in se družili ob zanimivih prireditvah. 

V S l a m n i k u na prvi strani župani zagotavl ja jo tesno 
sodelovanje med Trzinom, Domžalami, Mengšem, Komendo, 

Na kmetiji Tič - Pr Matčk v 
Serjučah 

prodajamo jabolka sort 
IDARED in JONAGOLD. UPI. 

Obiščite nas ali pokličite po tel. 72-31-021 ali 

0 3 1 - 2 2 7 - 4 0 0 in se oskrbite z ozimnico. 

(S10VENSK0 ) SADJE 



Mengša in Domžal 

Lukovico, Dolom pri L jubl jani , Moravčami , Kamnikom; 
sodelovanje in usklajevanje skupnih interesov pri pripravi podlag 
za program razvoja Osrednje slovenske regije. 
20. seja Občinskega sveta Občine Domžale je bila pestra. 
Razpravljali so tudi o povišani ceni oskrbe s pitno vodo; amandma 
na povišanje cene vode sta vložila svetnika Jurij Berlot in Bogdan 
Osolin. Amandmaja nista bila sprejeta, socialno ogroženim 
družinam naj bi se status reševal z drugačnimi pomočmi. 
Zakaj se je podražila voda? Žal sedanja cena ni več zagotavljala 
sredstev za vzdrževanje že tako starega vodovoda kot je domžalski, 
kjer so tudi vse črpalke tako iztrošene. da je izkoristek črpališč 
zelo slab. Zato bodo v naslednjih letih poskrbeli, da bo izkoristek 
črpališč postopama naraščal, z zamenjavo salonitnih cevi, pa se 
bo zvišala tudi kvaliteta pitne vode. 

Banka Domžale d.d. ima resnično svoje varčevalce in tako je 
banka tudi v 62% " lasti varčevalcev ", saj smo prebivalci vseh 
petih občin dolgoletni bančni komintenti, banka pa nam v 
zameno za našo vestnost ponuja, kako zapraviti še več denarja. 
Ga. Cvetka Zalokar Oražem in dr. Miha Brejc bosta skrbela, da 
bosta naša volilna okraja od države iztržila čim več. Bomo volilci 
beležili njune dosežke? 

Gospod Stane Habe je prekolesaril veliko vasi in krajev tudi v 
Moravski dolini in poklanjal svoje glasbeno znanje mladim ljudem. 
Že dolga leta je častni občan Občine Domžale, ob njegovi 80-
letnici pa je bila v Glasbeni šoli Domžale predstavitev knjige dr. 
Velimirja Vulikiča Glasbenik Stane Habe (Vrhničan v Domžalah). 
Veliko nas je pelo v njegovem mladinskem zboru, bil je natančen 
in vztrajen pevovodja. uspehov se je veselil skupaj z nami svojimi 
učenci. Zame ]e še vedno tak. 

Ženske v stiski. S kakšnimi stiskami se ženske srečujemo vsak 
dan? Ali se jih sploh zavedamo? Ali jih kdaj komu zaupamo, jih 
vedno nosimo s seboj in dodajamo le nove? SOS telefon za ženske 

v s t i s k i 0 8 0 / 11 55 vsak delavnik od 12-19; vsak dan od 18 
-22. Pokličite, kadar vam je hudo, z vami se bo pogovarjala 
oseba, ki vam bo znala prisluhniti. 
Ljubiteljska kultura se v Domžalah razrašča. Pohvalno! 
Ljudje pojejo, slikajo, se družijo, pišejo pesmi, izdajajo nove 
knjige, skratka ne mirujejo in s svojimi izkušnjami bogatijo 
mladi rod tudi z različnimi gledališkimi predstavami. 
Biti zdrav in pravilno jesti. Hu, kako zahtevno opravilo. 
Speči dober domači kruh je za marsikoga že pravi napor. 
Če se tega naučiš v vrtcu, znaš vse življenje. Lepo razstavo 
domačih kruhov so pripravili malčki in vzgojiteljice iz vrtca 
na Viru, pomagale so tudi tete in stare mame, pa parna 
pekarna, le-ta peče piškote po trideset para. 
Domžale so postale že kar vel iko mesto; kam na 
razgibavanje? Oglejte si novo tr im stezo in preizkusite svoje 
fizične moči! 

Kulturni dom Franca Bernika je pravo gledališče v malem. 
Malo za šalo, malo za res; g. Milan Marinič poskrbi, da si 
predstave izbiramo po svojem okusu. 
Srednjo šolo v Domžalah obiskuje tudi naša krajanka 
Martina Rokavec. Zagotavlja, da se je odločila prav. Vonj 
po usnju ji je po godu, rada bi pridobila še nekaj znanja s 
področja trgovine. Njena velika želja je prodajati usnjene 
izdelke. Ali nam jih bo lahko prodajala v domačem kraju? 
Že nekaj let popestri turobni domžalski november s svojimi 
melodijami citrarka Tanja Zaje Zupan, ki v Domžale povabi 
še veliko število svojih pevskih prijateljev. 
In za konec tale misel: Združeni s to j imo, razdeljeni 
pademo. 

Združimo torej dobro voljo in lepe želje, pa nam skok v 
novo tisočletje ne more uiti. Skačite preudarno! 

Vsem lep pozdrav z željo po prijetnih medsebojnih trenutkih 

prihajajočih praznikov. 

Ml C A KAVKA 

Vesel Božič 
in 
Srečno lUovo leto 

/ O banka domžale 
B a n k a za vas 

Foto: Buenos Dias 



Leto 2000 se izteka. Cenjenim 

kupcem smo se trudili ponuditi 

kakovostno blago in prijazne 

storitve. Upamo, da ste bili 

zadovoljni in nam boste zaupali 

tudi vnaprej. 

Želimo vam prijetno praznovanje 

božičnih praznikov, vam čestitamo 

ob dnevu samostojnosti in voščimo 

zdravja, zadovoljstva in sreče v 

novem letu. 

Ostanite naši kupci v trgovinah v 

Krašcah, Šentvidu, Peča h in 

Kandršah! 

N I S S A N K r u l c 
servis in prodaja 

Vam želi zdravo in uspešno leto 2001 
• • • • •Ponudba meseca decembra«" " " " 
M I C R A 1 . 0 c o n f o r t , 3 v 1.395.000 SIT 

(2 x zračna vreča, servo volan, zatemnjena stekla, kodirni ključ, ...) 

ALMERA 1.5 c o m f o r t , 3 v 2 . 4 4 0 . 3 3 6 SIT 

(2 x zračna vreča, servo volan, el. paket, kodirni ključ, ...) 

PRIMERA 1.6 c o m f o r t / AC, 4 v ... 3 .315.883 SIT 

(4 x zračna vreča, AHS, servo volan, avtomatska klima naprava ...) 

• • » • • • • • Ponudba rabljenih vozil • • • ™ ™ 
PRIMERA 1.6 SLX. 4v L. 96 

ALMERA 1.6 GX. 5v L. 98 

RENAULT MEGANE 1.6 ERN, 5v L. 97 

OPEL ASTRA 1 4i GL VVAGON L. 98 

Ugoden kredit - uredite ga pri nas 
Kredit tudi na položnice 

C. heroja Vasje 8, 1251 Moravče, TeL/fax: 01/7231-143 
Delovni čas: vsak dan od 8-18h, sobota od 8-12h 

MIZARSKE STORITVE 
• izdelava pohištva po naročilu 
• izdelava kuhinj 
• velika izbira lesnih in barvnih kombinacij 
• dostava in montaža 
Se priporočam! 

A V B E L J M I L A N 

Stegne 1 
1251 Moravče 

Tel.: 0 6 1 / 7 3 1 - 4 7 6 
GSM: 0 4 1 / 6 4 1 - 4 4 6 

P I R C 
Matej Pire s.p. 
gsm 041 647-602 
Stegne 11 
1251 Moravče 

K L E P A R S T V O 
K R O V S T V O 
T E G O L A SERVIS 

A N D R E J V R T A Č I Č 
For tunata Berganta 3 , 1 2 4 0 Kamnik 
Telefon/Fax: 0 6 1 8 3 12 3 5 5 , G S M 041 6 8 9 7 5 0 

Pooblaščeni izvajalec za vgradnjo 
strešne kritine: 
- B R A M A C 
- OPEČNA KRITINA 

(CREATON, TONDAH) 
- ESAL (SALONIT ANHOVO) 
- TEGOLA CANADESE 
- TRIMO TREBNJE 

, 0 ° 

KRONA VSAKE HIŠE 
JE DOBRA KRITINA 


